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Amen. Die Here seën julle. Julle kan sit. Het so goed geklink om vanaand in te kom en julle die Here 
te hoor prys, en weer huis toe te gaan en almal te sien. Ek het hierna gesoek sedert verlede 
Danksegging toe ek hier was, om weer terug te kom na my tabernakel. Ek weet nie waarheen hy gegaan 
het nie. Hier is hy hier. Ek het net gewonder of hy steeds “amen” daarop sou sê, julle weet. Dis altyd 
goed om hier te wees. En ek het uitgesien, soos ek gesê het, sedert verlede Danksegging.

1

Ons het pas New York Stad verlaat, waar ons 'n wonderlike veldtog gehad het. Die Here het ons 
daar op 'n magtige manier geseën. En ons was by die Morris Ouditorium, en die skares het ingepak, en 
op-en-af in die strate. En hulle sou daar staan en wag. As een inkom, net 'n omstander, julle weet, en 
sou dink, wel, iets; sommige mense, julle weet, gaan kerk toe, en dan die eerste ding, as iets gesê is 
waarvan hulle nie hou nie, sal hulle opstaan en uitstap. En hulle het daar gestem wie daardie sitplek sou 
kry wanneer hulle uitkom. En ek kom elke aand verby, en byna 'n stadsblok weg, en hulle sou op-en-af in 
die strate ophoop. En die Here het ons geseën en ons siele gegee, en baie groot genesings het 
plaasgevind.

2

En toe by die Sakemanne se ontbyt het ons 'n wonderlike tyd gehad, het hulle kaartjies uitverkoop. 
En dan dink ek hulle moes honderde inlaat wat nie kaartjies gehad het nie. Toe het hulle die gange gevul, 
en om die saal en deure, ensovoorts, sodat ons net 'n wonderlike tyd gehad het. Met Episkopaalse 
priester en alles daar, en die Here het ons grootliks geseën.

En toe stop ons by die huis, my ander huis in Jeffersonville. “Natuurlik, ek woon nou in Tucson, 
Arizona, soos julle weet, vir die laaste twee jaar.”
3

En ek is op die pad terug na Tucson nou vir die Sakemanne se ontbyt volgende week by Phoenix. 
Waar, net onmiddellik na die eerste van die jaar, ons 'n veldtog daar begin, 'n paar dae voor die 
Sakemanne se internasionale, meen ek, of nasionale konvensie by die Ramada Inn.

En dis so goed om hier te wees in hierdie goeie stad van Shreveport, vanaand.

Nou, gewoonlik praat ek 'n lang tyd, maar ek gaan my bes probeer om dit kort te hou, drie of vier 
ure, in elk geval, tot hierdie tyd. En ek weet ek het julle net uitgeput, maar, sien, ek kry julle nie so 
dikwels nie. En baie gaan huis toe voordat ek. . . gaan huis toe na heerlikheid voordat ek julle weer kan 
sien, en ek dink, “Wel, hierdie sal ons laaste aardse geselsie saam wees voordat julle julle vlug 
onderneem.” Ons weet nie watter tyd ons geroep gaan word nie. En, julle weet, die Here Jesus mag selfs 
kom voor hierdie diens vanaand gesluit word.

4

Nou, soos julle my ken, is ek nie 'n redenaar nie, ek is nie 'n spreker nie. Ek het net die Here lief en 
doen wat ek kan tot Sy heerlikheid. En wanneer ek hier op hierdie platform staan, in die wete dat manne 
soos Broer Moore en baie groot manne in hierdie platform gestaan het, laat dit my soort van voel. . . nie 
uit plek nie, ek bedoel nie dit nie. Maar, ek bedoel, my grammatika en dinge, ek voel as die mense my nie 
regtig liefgehad het nie, sou hulle opstaan en uitstap wanneer ek in die preekstoel kom.

5

Maar ek kom altyd met hierdie doelwit. Ek kom nie hiernatoe net om gesien te word nie; as ek het, 
sou ek na julle huis toe gaan vir 'n besoek, sien. Ek kom hiernatoe om die beste te doen wat ek kan vir 
die Here Jesus Christus, terwyl ek hier is. Ek is hier vir geen ander doel as om Hom te dien nie, en die 
beste wat ek weet hoe, en om vir julle die Woord te bring net soos dit vir my gegee is, bid vir julle siekes 
en beproefdes. Nou, ons sal 'n aand hê, of twee, ek en Broer Moore sal bymekaar kom, dat ons vir die 
siekes gaan bid.

6

Dan, elke aand wil ons hê elke persoon wat nie 'n Christen is nie, hoop iets sal gesê of gedoen word, 
sodat jy 'n Christen sal word. En as jy nie is nie, as jy alreeds in die Here Jesus Christus geglo het, en 
Hom aanvaar en gedoop is, en jy nog nie die Heilige Gees ontvang het nie, moenie dit laat verbygaan 
nie. Laat dit net julle aand wees. Want onthou, daar sal net soveel name op daardie boek wees. En 
wanneer die laaste naam bygevoeg word, is dit al. En joune mag dit voltooi.

7

Toe die Lam gekom en die boek geneem het uit die regterhand van Hom wat op die troon gesit het, 
was dit die boek van verlossing. En al daardie name is daarin geplaas voor die grondlegging van die 
wêreld. Toe daardie laaste naam geroep is, die boek, die plan, alles anders toe geopenbaar is, is die 
sewe seëls deur die Lam oopgemaak. Die verborgenhede van die hele Bybel was daarin versteek. As ons 
tyd gehad het, sou ek graag wou. . . .

Ek wil graag weer deur hulle gaan. En net hoe die Here ons geseën het! So baie van julle het 
daarvan gehoor, en gelees in Life tydskrif, en dinge, die dinge wat plaasgevind het gedurende daardie 
tyd. Toe hulle selfs die foto geneem het van die sewe engele, soos voorspel is toe ons Weste toe 
gegaan het. En Hy het vir my gesê, drie maande tevore, waar dit sou wees en hoe ek daar sou staan, 
en daar was dit! En die kameras, o, vir honderde myle, het die foto daarvan net daar gekry, net presies.

8
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Was presies voorspel! En as ek ooit enigiets gepreek het wat geïnspireerd was in my lewe, is dit die 
sewe seëls. En so, ek weet ons is by die eindtyd.

En die laaste naam gaan op daardie boek, of, die laaste naam wat verlos is, wat op daardie boek 
geplaas is, wat dit afhandel, kom Hy eis wat Hy verlos het. En dit mag 'n vreemde tyd wees. Dis dan te 
laat, dis alles verby, sien, en die boodskap sal na die totaal verlorenes gaan; net soos dit gedoen het in 
die dae van Noag, sewe dae in die ark. Dit het in die dae van Sodom. Jesus Self, Sy derde stadium van 
Sy bediening, het Hy gegaan en gepreek vir siele wat vir ewig verlore was, wat in die tronk was, wat 
hulle nie bekeer het nie, lankmoedigheid in die dae van Noag.

9

En laat ons gewaarsku word. Moenie net rondstaan nie, laat ons iets daaromtrent doen.

Eenkeer, dink ek, in die 11de hoofstuk van Matthéüs, glo ek is dit, omtrent die 6de vers, of iets, ek 
is nie seker daarvan nie. Dis die 11de hoofstuk, ek is baie seker. Hy het gesê, “Gaan wys Johannes die 
dinge wat gebeur.”

10

En toe, toe hulle die heuwel oorgesteek het, en Jesus hulle miskien dopgehou het, het Hy gesê, 
“Wat het julle uitgegaan om te sien?” En hulle het gesê, “Het julle gegaan om een of ander man te sien 
geklee in mooi klere?” Hy het gesê, “Hulle is in konings se paleise. En 'n riet geskud deur 'n wind?” Hy het 
gesê, “Het julle gegaan om 'n profeet te sien?” Gesê, “Ek sê vir julle, en meer as 'n profeet. As julle dit 
kan ontvang, dit is hy van wie die profeet gepraat het, Maleági 3: 'En Ek sal my boodskapper voor my 
aangesig stuur.'”

Die dissipels het eenkeer gevra oor hierdie vraag. Hulle het gesê, “Waarom sê die skrifgeleerdes, die 
leraars van die Skrif, dat, 'Elía moet eers voor hierdie kom, voor al hierdie dinge gebeur'?” Onthou nou, 
Hy het met die dissipels gepraat, nie met die Fariseërs nie. Die dissipels, hulle het gesê, “Waarom het die 
skrifgeleerdes gesê dat, 'Elía moet eers kom'?”

11

Hy het gesê, “Elía het alreeds gekom, en hulle het aan hom gedoen wat hulle wou, en julle het dit 
nie geweet nie.”

Sien? En die stem sou terugspreek en vir julle sê, “Die wegraping is alreeds, en julle het dit nie 
geweet nie.”

“Soos dit was in die dae van Noag waarin agt siele deur water gered is, so sal dit wees by die koms 
van die Seun van die mens.” Mense sal reguit voortgaan, net dink hulle doen net die regte ding, en dit 
sal alles verby wees. O God, wees ons genadig! Laat ons nagaan, sommer nou in hierdie volgende paar 
aande, kyk waar ons is. Laat ons weer ons hoofde buig.

Here Jesus, met hierdie dinge in gedagte, aangebied aan hierdie kerk, aangebied aan hierdie mense; 
God, ek bid dat U elke siel in Shreveport sal red hierdie keer, wat in daardie boek geskryf is. As daar 
sommige hier is wat nie gered is nie, Vader, mag dit die uur wees wat hulle gered is. As daar enige in 
hierdie gemeente is vanaand, mag dit hulle aand wees.

12

Seën Broer Moore, Suster Moore, en hulle familie, hulle kinders, hulle kinders se kinders. God, ons 
dank U net vir hulle. En Broer Lyle, Broer Brown en al die broers hier by die kerk, Broer Don, en hierdie 
goeie klomp mense, al die lidmate hier, die lekedom, ons dank U net vir hulle.

En ons bid, hemelse Vader, dat ons hier byeenkom by hierdie Danksegging. . . Dit mag die laaste 
Danksegging wees waar ons ooit saam sal ontmoet op hierdie aarde, so, God, laat ons voordeel trek en 
die tyd uitkoop. Ons besef dat dit laat word, en ons wil alles hê wat ons kan doen wat in ons vermoë is 
om die werk gedoen te kry vir die Here Jesus voordat Hy kom. Op een of ander manier voel ek soort van 
dat Hy vir ons wag om die werk te voltooi. So, help ons, Here, vanaand, as 'n individu, elkeen van ons, 
dat ons so besorg kan wees oor ander, dat ons uitgaan in die strate, of in die buurt, en die verlorenes 
inbring, dat hulle gered mag wees.

13

Seën U Woord. U Woord is waarheid, Here, alle waarheid. So ons bid dat as ons probeer om hierdie 
brood van die lewe, waarheid, vir die mense te breek, dat die Heilige Gees sal kom as gevolg van daardie 
gebroke liggaam daar by Gólgota waar sonde dit moes breek, en Homself weer onder ons sal verdeel, in 
gemeenskap rondom die Woord. Want ons vra dit in Jesus se Naam. Amen.

Nou, as julle wil, wil ek hê julle moet saam met my blaai. Baie van julle hou daarvan om soort van die 
Skrifte te hou waar 'n prediker lees, of 'n evangelis. En ek wil sommige lees vanaand uit Deuteronómium, 
die 4de hoofstuk, vanaf die 7de tot die 14de vers. En die boek Hebreërs, 14de hoofstuk, die 25ste vers 
tot die 29ste, ingesluit. Deuteronómium 4.

14

Want watter groot nasie het gode wat vir hulle so naby is soos die Here onse God so dikwels as ons 
Hom aanroep?

En watter groot nasie is daar wat sulke regverdige insettinge en verordeninge het soos hierdie hele
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wet wat ek julle vandag voorhou?

Neem jou net in ag en wees terdeë op jou hoede, dat jy die dinge nie vergeet wat jou oë gesien het 
nie, en dat hulle uit jou hart nie wyk al die dae van jou lewe nie; en jy moet dit aan jou kinders en jou 
kindskinders bekend maak:

die dag dat jy voor die aangesig van die Here jou God by Horeb gestaan het, toe die Here aan my 
gesê het: Vergader die volk vir My, en Ek sal hulle my woorde laat hoor, dat hulle kan leer om My te 
vrees al die dae wat hulle op die aarde lewe, en dit aan hulle kinders kan leer.

Toe het julle nader gekom en onder aan die berg gaan staan; en die berg het met vuur gebrand tot 
in die middel van die hemel, met duisternis, wolke en wolkedonkerheid.

En die Here het met julle uit die vuur gespreek; julle het 'n stem van woorde gehoor, maar geen 
verskyning gesien nie — net 'n stem was daar.

Toe het Hy aan julle sy verbond verkondig wat Hy julle beveel het om te doen, die tien woorde, en 
dit op twee kliptafels geskrywe.

Ook het die Here my in dié tyd bevel gegee om julle die insettinge en verordeninge te leer, dat julle 
dit kan doen in die land waarheen julle oortrek om dit in besit te neem.

En nou in die boek Hebreërs, die 14de [12de] hoofstuk, vanaf die 25ste vers.15

Pas op dat julle Hom wat spreek, nie afwys nie; want as húlle nie ontvlug het nie wat Hom afgewys 
het toe Hy op aarde 'n goddelike waarskuwing gegee het, veel minder óns wat ons van Hom afkeer nou 
dat Hy uit die hemele spreek.

Toe het sy stem die aarde geskud; maar nou het Hy belowe en gesê: Nog een maal laat Ek nie 
alleen die aarde nie, maar ook die hemel bewe.

En hierdie woord: nog een maal, wys duidelik op die verandering van die wankelbare dinge as 
geskape dinge, sodat die onwankelbare kan bly.

Daarom, omdat ons 'n onwankelbare koninkryk ontvang, laat ons dankbaar wees, en so God 
welbehaaglik dien met eerbied en vrees.

Want onse God is 'n verterende vuur..

Nou, ek het 'n paar notas hier, en 'n paar skrifte neergeskryf waarna ek graag wil verwys vir 'n paar 
minute, want ek sou hierdie 'n vreemde klein titel noem. En hierdie bande is gereed te eniger tyd wat 
enigiemand dit wil hê. Mnr McGuire hier sal in staat wees om julle van hierdie dinge te voorsien. En ek wil 
die teks neem, uit 'n teks van hierdie onderwerp, liewer, soos hierdie, “Die Wêreld Val Weer Uitmekaar.”

16

Ons het gister afgekom, of gisteraand, deur Memphis, Tennessee, daar ingekom soort van laat in die 
middag, of deel van die aand. En ons kon skaars deur die strate kom, die kinders en mense was so 
stampvol. En ek het gedink, “Wat kan dit wees?” En ek het nie gedink hulle was in daardie distrik op 
daardie tyd nie, in elk geval. En die vroue het langbroeke aangehad, en die kindertjies om hulle was net 
met oorpakke aan, ensovoorts, oorpakke. En ek het gewonder wat dit was, en uiteindelik het ons 
uitgevind. Hulle het 'n Sinterklaasparade gehad. Hulle het . . . was baie duisende wat dit op die strate 
dopgehou het, ensovoorts. En ons het net 'n vreeslike tyd gehad om deur Memphis te kom, want dit 
word Kerstyd.

17

En Kersfees is so 'n groot kommersiële dag, totdat dit Danksegging byna uit die prentjie geneem het, 
omdat . . . in die sakewêreld, in elk geval; omdat die kommersiële wêreld soveel groter beïnvloed is deur 
Kersfees, omdat daar soveel mense is wat inkopies doen. En hulle . . . . Danksegging is net 'n klein 
verbygang. En ons vind uit, soos ons Kersfees weer sien naderkom, het ek gedink dit sou 'n goeie ding 
wees om oor hierdie onderwerp te praat, soos ons dit nader. Siende dat, regtig, Kersfees is nie. . . .

18

Ons vier hierdie 25ste dag van Desember vir die verjaarsdag van Christus, maar, natuurlik, enigeen 
weet dat dit nie Christus se verjaarsdag was nie. Dit was die Romeinse songod se verjaarsdag, dat toe 
die kerk omskep is in, of, in Katolisisme ingebring is, gevorm is by die raad by Nicaea . . . dis van die 
20ste tot die. . . . . Ek vergeet wat se naam mens dit noem, tereg. Dis wanneer dit skaars 'n sekonde of 
twee se tyd is wanneer dit deur daardie stadium gaan. En dit was die songod se verjaarsdag, en hulle 
het net die Seun van God geneem en dit Sy verjaarsdag gemaak, om dit in te meng met hulle heidense 
tradisie. En dis by verre nie Christus se verjaarsdag nie.

19

Hy kon nie op daardie tydstip gebore gewees het nie, want Judéa is omtrent dieselfde op die . . . 
hoog bo die ewenaar, soos dit is, en ons vind uit dat, in Judéa, in die wintertyd, 25ste Desember, het sy
20
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sneeustorms en koue.

En toe was Hy natuurgebore, soos alle ander natuur, Hy het na vore gekom in die Lente; gewoonlik 
wanneer die lammers gebore word, in die Lente, en Hy was die Lam. Nou, ek glo self Hy was gebore in 
Maart, April, of iewers daarrond, in die vroeë lente.

Maar ons vind dat hulle 'n dag van handeldryf daaruit gemaak het. Mense wat in die strate 
saamdrom en skouers skuur, en stry oor dinge, en wonder wat om vir iemand as geskenk te gee, hoeveel 
hulle daarvoor sal betaal.

21

Nou die dag was ek verbaas. In 'n plek waar ek gestaan het, en twee dames het gepraat oor hulle 
pa die verjaarsdag . . . of die Kersgeskenk vir hierdie jaar te gee. En een van hulle het gesê, “Ek het vir 
hom 'n kwart whiskey gekry.” En die ander een het gesê, “Ek het vir hom 'n pak, of 'n karton sigarette 
gekry,” of soiets. En hulle het gesê, een het soveel meer vir die whiskey gegee as wat hulle die sigarette 
gegee het.

En ek het gedink, “As dit nie 'n manier is om 'n .... te gee . . . ruil of gee 'n geskenk ter herdenking 
van Jesus Christus, die Seun van God!” Wat 'n dodelike ding is dit nie!

En ek sien ons wêreld in so 'n droefheid soos dit nou is, besmet van alle kante, nie 'n manier in die 
wêreld vir dit om ooit weer na homself terug te kom nie. Ons moet liewer oplet wat ons in hierdie dae 
doen. Want ons het, reg nou in rou, van een van die groot tragedies, en een van die groot. . . . Ons het 
nooit gedink daardie ding sou in Amerika gebeur nie, maar dis in elk geval hier. En ons eie faling op die 
evangelie, dit het wurm-gevreet geword met sulke goed soos dit, en sal erger word. Daar is geen twyfel 
hoegenaamd in my gemoed dat dit net voortdurend erger sal word nie.

22

Maar ons vind uit, tydens hierdie Kersfees, om by die onderwerp uit te kom, dat hierdie Kersfees die 
wêreld vind net omtrent soos dit tweeduisend jaar gelede gedoen het, toe Jesus gekom het. Dit het nie 
baie verander sedertdien nie. Want, hierdie, daardie Kersfees het die wêreld aan die uitmekaarval gevind, 
en was op soek na 'n Messias om dit bymekaar te hou. En dis omtrent hoe dit vandag is, ons doen 
dieselfde ding. Die wêreld val weer uitmekaar.

Nou, dis nie net hier in Amerika nie, maar dis regoor die wêreld, waar jy ook al gaan; die 
godsdienstige wêreld, die politieke wêreld, die alles, die wêreld van morele. Daar is net niks meer daarvan 
nie, dis net. . . . Die sedes is net onder die goeie mense, en dis baie moeilik om te vind. Dis 'n skande. En 
politiek en alles is korrup, totdat die hele ding siek en verrotte sere is, van die kop tot die voete, die 
hele wêreld. Ons politieke stelsel, ons godsdienstige stelsel, ons morele stelsel, alles wat ons het, is 
weg! Net, daar is geen manier om dit bymekaar te hou nie. Sy is klaar! Ons is aan die einde van die pad. 
Dis al wat daaraan is.

23

Ek weet ons het 'n lang tyd daaroor gepraat, maar een van die dae gaan dit verby praat wees, dit 
gaan 'n historiese ding wees, en ons sal onsself buite bevind as ons nie op hierdie tydstip waak nie.

Ek wonder, as ons hierdie Kersfees, as God Hom weer sou stuur soos Hy destyds tweeduisend jaar 
gelede gedoen het, as Hy Hom na ons sou stuur in 1964, wonder ek of ons nie met Hom sou maak soos 
hulle toe gedoen het nie? Ek wonder net of Sy koms meer sou wees. . . Hy enigsins meer welkom sou 
wees in die politieke wêreld of in die godsdienstige wêreld, as wat Hy toe was? Ek wonder net of ons in 
enige beter toestand is om Hom te ontvang, soos Hy toe was? Maar ons weet Hy was toe verwerp.

24

Wat sou ons aan Hom doen as Hy kom? Miskien sou die godsdienstige wêreld, waarop ek dit baseer, 
aan Hom doen soos dit die ander keer gedoen het. Hulle sou Hom kruisig as hulle kon, (hulle het nie 
verander nie), om dieselfde rede as wat hulle die ander keer het.

Hoekom het hulle dit gedoen? Het hulle die einste een gekruisig waarvoor hulle gebid het om op die 
aarde te kom om hulle te red, om hulle uit die chaos te kry? Hulle het die enigste hoop wat hulle gehad 
het gekruisig. Hoekom, waarom het hulle dit gedoen? Want toe God hulle gebed verhoor het, het Hy dit 
verhoor op 'n manier dat hulle nie verwag het dat dit beantwoord sou word nie. Toe Hy gekom het, het 
Hy nooit gekom in die smaak van hulle teologie nie.

25

En as Hy vandag weer kom, sou Hy op dieselfde manier kom; buite die smaak van die wêreld of die 
kerke se teologie, die manier waarop hulle aan Hom sou dink. Hy kom altyd. As God se mense, wanneer 
hulle in die moeilikheid beland en bid, dan gee God hulle waarvoor hulle bid, maar Hy gee dit op die 
manier wat goed is vir hulle. En hulle het dit geweier, want dit kom nie op die manier wat hulle dink dit 
moes gekom het nie. Hulle het God se gesalfde Woord verwerp, en Hy is die Woord.

Nou, God, in alle eeue, te alle tye, “Toe Hy Sy Woord in die ou tye gespreek het deur die profete, in 
hierdie laaste dae deur Jesus Christus, Sy Seun,” vind ons uit dat elkeen van daardie profesieë 'n sekere 
eeu moes gepas het. Soos Koning Nebukadnésar toe hy hierdie droom gehad het, en die Heidense wêreld 
van die kop tot die voete, en Daniël het die uitleg van hierdie droom gegee; dit was  'n  profesie  vir  die

26
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hele wêreld, vir elke deel van die Heidense koninkryk, soos dit van die kop na die voete sou kom. En die 
profete het altyd die woorde gespreek wat moet gebeur in elke eeu. En wanneer God. . . .

Die mense beland in die moeilikheid, en God antwoord hulle. Hy stuur hulle 'n gesalfde profeet of een 
of ander soort boodskapper, want Hy kan nie teruggaan op Sy Woord wat Hy bestem het vir daardie eeu 
nie. Maar, wat Hy doen, Hy stuur 'n boodskapper om daardie deel van die Woord tot daardie eeu te laat 
lewe. Doen dit altyd, sien. Hy het Sy Woord in die begin gevorm. Hy het die einde van die begin af 
geken. Hy het Sy Woord gespreek. En elke eeu, wanneer hulle in die moeilikheid beland, sou hulle bid, en 
God sou 'n gesalfde stuur. En daardie gesalfde sou absoluut daardie belofte van daardie eeu, wat vir 
daardie eeu voorspel was, laat lewe. En dis wat Hy die heeltyd doen. God verander nooit Sy program 
nie. Nou, ons vind dat God nooit verander nie.

27

God het dit eenkeer bepaal hoe Hy die mens sou red wat in die tuin van Eden was, onder die 
gestorte bloed. Ons het elke ander stelsel probeer, van vyeblare tot geleerdheid, sielkunde, denominasie 
van stelsels, ensovoorts, en elke stukkie daarvan is verwerp; en dit het nooit gewerk nie, dit sal nooit 
werk nie. God sal net die mens ontmoet onder die gestorte bloed, en dis die enigste plek waar Hy hom 
ooit sal ontmoet, want dit was Sy eerste besluit. Hy sal nooit die mens ontmoet onder enige soort etiese 
stelsel nie. Hy sal nooit, op geen manier in die wêreld nie! Kom net reguit terug na God se weg, dis wat 
Hy eerste gesê het. En Hy is oneindig, kan nie verander nie, en Hy is altyd dieselfde. Dis waar Hy die 
mens ontmoet, en net daar. Dis die rede waarom ons vandag nie gemeenskap hou nie, dis die rede 
waarom die kerk so afgesonder is, want elkeen is geskei in 'n stelsel, en wanneer hulle dit doen, dan wys 
God hulle weg, net daar. Hy wil hê ons moet ontmoet onder die bloed, waar ons alle dinge in gemeen 
het, daar by die kruis. God se enigste doel om dit te doen! God stuur altyd Sy Woord.

28

En ons vind vandag, dat die wêreld vandag is net soos dit was in daardie dag; vind homself, sy 
politieke stelsel, ensovoorts, almal val uitmekaar, en soek na 'n messias wat dit bymekaar sal hou.
29

Nou, die woord “messias” beteken die gesalfde—iets gesalf. God! Hierdie is die openbaring van Jesus 
Christus, die hele boek is verseël met die sewe seëls van die openbaring van Jesus Christus. Jesus 
Christus was in Génesis; Jesus Christus was in die middel van die Boek. Jesus Christus was in die 
Eksodus en Génesis, en Hy was in die middel van die Boek en Hy was in die Nuwe Testament, en in die 
Openbaring en reguit aan tot die einde, dieselfde gister, vandag, en vir ewig. Dis alles God!

“In die begin was die Woord, en die Woord was by God, en die Woord was God. En die Woord het 
vlees geword en onder ons gewoon.”
30

God het baiekeer en op verskillende maniere met die vaders gespreek deur die profete. Toe die 
Woord van die Here na die profete gekom het, en hulle alleen, omdat hulle gesalf was met die Woord, het 
hulle die reg gehad om die Woord te interpreteer. En God het deur hulle gewerk, bewys dat die Woord reg 
was. “As daar een onder julle is wat geestelik is, of 'n profeet, sal Ek die Here Myself aan hom bekend 
maak. En as wat hy sê gebeur, luister dan na hom. As dit nie gebeur nie, moenie na hom luister nie.” Dis 
niks meer as goeie redenasie vir enige mens nie.

Nou vind ons onsself hier, in die laaste dae nou, wanneer ons weer uitsien na die koms van die Here.

Onthou goed die ou Baptiste prediker wat my gedoop het in die Naam van Jesus Christus, toe ek net 
'n seuntjie was. En hy het altyd hierdie onderwerp met my bespreek, oor Johannes die Doper. Hy het 
gesê, “Broer Billy,” het hy gesê, “toe Johannes. . . . Toe Hy gesê het, 'Laat dit so wees,' en toe het hy 
Hom toegelaat.” Hy het gesê, “Toe het Johannes, gedoop. . . . Jesus het Johannes gedoop, omdat ons 
weet Johannes was nooit gedoop nie, en tog het hy doop gepreek.” Wel, dit het my altyd soort van 'n 
bietjie gestuit.

31

Toe hier nie lank gelede nie, is dit aan my geopenbaar, op hierdie manier, dat daar in daardie bad, in 
daardie watergat, die twee grootste boodskappers ontmoet het wat die wêreld ooit gesien het: 'n Man 
wat bo al die profete was, wat Johannes was, “Daar was nooit 'n man gebore uit 'n vrou so groot soos 
hy nie”; en daar was God Self, gemanifesteer in 'n liggaam van vlees. En onthou, en die Bybel sê vir ons 
dat, “Die Woord van die Here kom na die profeet.” En toe die Woord vlees geword het; hier het die 
profeet in die water gestaan. En die Woord en die profeet het bymekaar gekom, hulle het mekaar geken! 
Reg! Die Woord self, vleesgeworde Seun van God, het na die profeet gekom in die water.

Profeet het gesê, “Ek het nodig om deur U gedoop te word, en waarom kom U na my toe?”32

Hy het gesê, “Laat dit so wees, want so pas dit ons dat ons alle geregtigheid vervul.”

Let op! Johannes as 'n profeet het geweet dat Hy die offer was. En die offer moet gewas word voor 
dit aangebied word. En dis waarom Hy gedoop moes word.

O, vandag betaam dit ons dat ons alle geregtigheid van ons dag vervul. Die uur is hier. Die Bybel sê 
vir ons wat gaan gebeur in hierdie dag. Ons weet wat die Bybel sê sal plaasvind in hierdie dag. Dit hang
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van ons af om aan God vas te hou totdat hierdie dinge gebeur. Dis die uur! Bid vir die gesalfde wat ons 
die verlossing sal gee waarna ons soek, want God het dit belowe.

Hulle het God se gesalfde Woord toe verwerp, en so het dit uitmekaar geval. En weer vind ons uit in 
hierdie tyd val dit ook weer uitmekaar. Ek vind uit, soos ek gesê het, ons politiek is korrup, ons kerklewe 
is korrup. Waarom plaasgevind? Hier is wat dit gedoen het; wanneer jy wegkom van, enige tyd, weg van 
God se program, sal jy korrupsie vind. Dit kan nie standhou nie. God se Woord is onfeilbaar, en daar is 
niks anders wat sy plek sal inneem nie, nooit kan nie.

33

Ons opvoedkundige stelsel, ons denominasionele stelsel, het die plek ingeneem van die Heilige Gees 
wat in die kerk lei. Ons groot goeie opleiding van predikers en dinge het gebeur tydens die heelnag 
gebedsbyeenkomste, en die outydse manier waarop ons altyd by God gekom het. Nou, in plaas van om 
predikers te hê, het ons lektore, mense ken die Woord net so goed, hulle kan daar sit en dit bymekaar sit 
op so 'n manier dat dit verstommend is hoe hulle dit kan doen. Hulle ken die meganika, maar dit is nie die 
dinamika nie. Ons wil die dinamika hê. Ek gee nie om vir die meganika nie; ek wil die dinamika ken. Wat 
doen dit?

34

Ek weet nie hoe daardie motor daar loop nie. Dit het suiers en silinders, en ek weet nie hoeveel druk 
dit gebruik het nie. Die enigste ding wat ek weet is die dinamika—sit haar daar en dryf dit.

Dis wat ons weet, God het die belofte gemaak, “Ek sal My Gees uitstort op alle vlees, julle seuns en 
dogters sal profeteer.” Hoe gaan Hy dit doen? Ek kan julle nie sê nie. Ek wil net die dinamika van God se 
stelsel ken. Dis die belangrikste ding.

Vandag het ons die meganika bestudeer totdat dit alles meganies is. Watter nut het 'n motor sonder 
iets daarin om dit aan te dryf? Watter nut het die ligte as daar . . . of die toebehore as daar geen 
stroom is om daarin te gaan nie? Sien, ons het al die meganika, ons het skole en opvoeders, ensovoorts, 
wat 'n man kan oplei, totdat hy in die preekstoel kan staan met sulke maniere totdat hy 'n welsprekende 
persoon is. Dit bring steeds nie die krag van God nie. Waar is die krag van God wat altyd vir die kerk 
was? Waar is daardie Pinksterseëning wat altyd deur die kerke gevloei het? Dis waarom ons wêreld 
uitmekaar val, want ons het weggegaan van die ware beginsels van God, en het mense opgelei in 
stelsels en dinge. En dis wat ons in die toestand gebring het wat ons vandag is. Ek glo dis waarom ons 
wêreld uitmekaar val.

35

Hierdie episodes was op die aarde sedert die dae van Noag. Ons vind uit wanneer God . . . Noag 
gehad het, die profeet van geregtigheid, wat uitgegaan het met sy boodskap, was daar 'n episode van 
onsedelikheid in daardie dag, soos die Bybel gesê het, “. . . eet, drink, trou, gee uit in die huwelik.” Ons 
vind uit vraatsugtigheid en onsedelikheid, ensovoorts, het plaasgevind in daardie dag. En toe het die 
wêreld uitmekaar geval omdat die mense die boodskap van God vir daardie dag verwerp het. Noag was 'n 
profeet gesalf deur God, gestuur deur God, met 'n boodskap van God, en hy het die mense 'n 
waarskuwing gegee voor die oordeel gekom het. En hulle het gegiggel en gelag, en dit gespot, en 
bespot, en die hele wêreldstelsel het uitmekaar geval in daardie dag, en hulle het onder die seë verdrink. 
Reg. Hoekom? Hulle het die boodskap van die uur verwerp.

36

Ons vind uit dieselfde ding het in Egipte plaasgevind toe Moses die kinders van Israel uitgelei het. 
Die hele Egiptiese stelsel het korrup geword. En ons vind uit dit het weer plaasgevind toe God 'n gesalfde 
boodskapper daarheen gestuur het vir Sy Woord. Dit was om Sy Woord te vervul.

37

Julle sê, “Was dit om Sy Woord te vervul?”

Hy het vir Abraham gesê dis presies wat Hy sou doen. En daar moes iemand op die toneel kom op 
daardie tyd om daardie Woord reg voor hulle te laat lewe. God het Sy Moses daarheen gestuur, en die 
einste ding wat Hy belowe het om te doen, het hy gedoen, want hy was die gesalfde Woord vir daardie 
uur. Hy het gesê dit sou daardie wêreld oordeel. God se Woord het gesê, “Ek sal daardie nasie oordeel 
met groot, magtige wonders en tekens.”

Daar het 'n man gestaan, net 'n gewone man soos ek of jy, het die Woord van God gekry en daar 
uitgegaan en skepping in bestaan gespreek. Het gesê, “Laat. . . .” Het die sand opgetel en gesê, “Laat 
vlooie van die grond kom.” En die Woord van God, deur daardie profeet se mond, aangesien dit reg in die 
uur was wat dit veronderstel was om te wees, het vlooie die hele aarde bedek. Hy het die aarde met 
paddas bedek—met luise. Hy het dit bedek met allerhande soorte pes en dinge. Want God het die belofte 
gemaak en die uur was daar vir dit om gesalf te word, die gesalfde Woord vir daardie uur waarin hulle 
lewe.

38

Dis wat ons vandag nodig het, is nie terug in een of ander kweekskoolstelsel nie, maar gesalfde 
Woord vir die uur waarin ons lewe, om Jesus Christus weer na die wêreld voort te bring. “Dieselfde gister, 
vandag, en vir ewig.” Daar is 'n program uitgelê vir hierdie dag, 'n belofte van God. En die enigste manier 
waarop ons ooit in staat sal wees om reg te kom, is om daardie Woord te laat salf. Dis reg. Dit het altyd
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gebeur. Ja.

Ons vind uit van die groot morele besoedeling in die dae van Nebukadnésar. Hy het 'n man gesalf 
gehad. Toe die handskrif teen die muur gekom het, het Hy 'n man gehad wat dit kon lees.
39

Dae van Lot en Sodom, vind ons weer die wêreld val uitmekaar. God het daaruit gered wat gered kon 
word.

In die dae van Jesus Christus vind ons uit dat mensgemaakte stelsels die wêreld in so 'n toestand 
gehad het, en die politiek van daardie dag, totdat hulle. . . . Die hele wêreld het uitmekaar geval met die 
eerste Kersfees.

Nou ons het dieselfde ding gedoen, reg omgedraai en die Woord van God bederf deur sistematiese 
godsdiens, totdat ons vind dat dit uitmekaar val. Op watter een van daardie stelsels kan ons nou 
staatmaak? Na watter stelsel kan ons gaan? die Metodiste, Baptiste, Presbiteriaanse, of Pinksterstelsel? 
Daar is glad niks wat ons kan doen behalwe om terug te kom na daardie gesalfde Woord van die belofte 
vir hierdie uur nie. Hierdie stelsels is swak, hulle is foutief. Hulle is mensgemaakte stelsels en hulle sal jou 
nie red nie. Daar is geen lewe in hulle nie. Die enigste lewe is in die Woord van God. Dit is lewe. Hy het 
so gesê.

En hoe dit toe was, soos hulle gebid het, mense bevind hulle aan die einde van hulle reis, of die 
einde van hulle hoop, soos dit was in die dae van Noag en die dae van Moses, ensovoorts. Wanneer 
hulle hulself bevind dat hulle nie verder kan gaan nie, dan begin hulle bid. En wanneer hulle begin bid, 
antwoord God altyd. Toe is Jesus gebore.

Die wêreld op daardie tyd, soos ek gesê het, was aan die uitmekaarval. Elke nasie was op soek na 'n 
messias, net soos ons vandag is. Rome het gesoek na 'n groot genie wat onder hulle kon kom, 'n groot 
kêrel wat al die militêre truuks gehad het, dat hy soontoe kon gaan en Griekeland en die res van die 
wêreld venietig. Griekeland het na dieselfde ding gesoek, iemand wat hulle kon vertel hoe hulle die res 
van die wêreld kon oorwin.

40

Die Joodse godsdienstige wêreld van daardie dag was op soek na 'n generaal. Hulle het gedink daar 
sou 'n messias uit die hemel neerdaal, met 'n groot ysterstaf in sy hande, en Hy sou Rome verslaan, hulle 
vernietig en hulle in die see injaag. En hulle het almal na daardie tipe man gesoek. Hulle wou 'n generaal 
hê.

Baie soos ons denominasies van vandag, ons denominasies soek na 'n superman. Ons nasie is op 
soek na 'n superman. Rusland soek na 'n superman. Die oosterse wêreld soek na een. Die VN is op soek 
na een. Die kerke soek na een. Maar na watter soort een soek hulle?

41

Rusland is op soek na 'n messias wat gesalf is met 'n brein wat hy weet hoe om die buitenste ruimte 
vir hulle te verower, almal na die maan voor te spring. Hulle wil die wêreld oorwin. Dis reg. . . .

Maar julle sien, wanneer hulle hierdie dinge vra, en hiervoor vra, vra hulle nie soos Jesus gesê het 
nie. Ons probeer God soos 'n boodskapper maak, “Here, doen dit vir my! En doen dit vir my! En gaan 
doen dit.” Hom te vertel wat om te doen.

42

Jesus het gesê, “Wanneer julle bid, bid op hierdie manier, 'Ons Vader wat in die hemel is, laat U Naam 
geheilig word. Laat U koninkryk kom. U wil geskied.” Wie vind waar ons dit doen? Ons wil altyd hê God 
moet boodskappe aandra vir ons, of iets vir ons doen. Maar wanneer ons gewillig is om te sê, “U wil 
geskied,” onsself aan Hom toevertrou, ons weë aan Hom toevertrou. Alles wat ons is, vertrou dit aan 
Hom toe. Dis wanneer God sal beweeg, wanneer jy gewillig is om Hom op jou te laat werk, nie jy op Hom 
te werk nie.

Laat Hy jou vertel, nie jy vertel Hom nie. Jy draai dit om. “Kom na ons stelsel, O Here God, maak ons 
almal Metodiste, almal van ons Pinkster, heers oor die res van hulle. Ons wil 'n genie hê, ons 
Pinkstermense, ons Metodiste en Baptiste.” Ons het kweekskole, bou yslike grotes, sê, “Die einde van die 
tyd is op hande, die koms van die Here,” bou miljoene dollars se kweekskole, ensovoorts. Probeer om wat 
te doen? Kry vir ons 'n messias. Dis reg.

Laat die Here iets êrens oprig, elke denominasie kry vir hulle een van dieselfde soort. Dis presies. 
Vind uit. Kyk wanneer goddelike genesing getref het, hoeveel goddelike genesers? Elkeen moes 'n 
goddelike geneser wees.

Daar was een Moses in die dae van daardie uitkoms. Daar was een Elía, een Elisa, een Jesaja, 
ensovoorts.

Nou vind ons uit dat die wêreld hulle eie messias wil hê. Rusland wil hulle s'n hê, en die Verenigde 
State wil hulle s'n hê, die kerkwêreld wil hulle s'n hê. Elkeen wil hulle eie messias hê, maar hulle wil dit hê 
op so 'n manier dat hulle dit kan beheer. Hulle wil beheer oor hierdie messias hê. O, sekerlik. Hulle . . . as

43
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hulle kon. As God dit sou stuur in hulle eie smaak, sou hulle dit sekerlik aanvaar. Maar julle sien dan, God 
het hulle behoeftes geken. Hy het nie belowe om ons ons begeertes te stuur en waarvoor ons vra nie, 
maar ons behoeftes.

Hulle wou 'n generaal hê; hulle het 'n baba gekry. Sien, dis wat hulle nodig gehad het. Hulle het 'n 
baba nodig gehad (wat?) om hulle te verneder, om hulle te verneder.

Dis wat die selfgemaakte kerk vandag nodig het, homself weer terug verneder. Het by 'n plek gekom, 
daar is geen belydenis nie en daar is geen liefde onder die mense nie. Dit lyk asof dit daagliks sterf. Die 
kerk koel af. Oral vind jy die herlewing is verby, en vind jy 'n afkoeling. Ons het 'n vernedering nodig. En 
ons. . . .

44

Hulle het gevra vir 'n generaal; en het 'n lam gekry. Hoekom? Dis. . . God het geweet wat hulle nodig 
gehad het. Dis wat hulle nodig gehad het. Hulle het 'n verlosser nodig gehad. Hulle het gedink hulle is 
gered, maar God het geweet hulle was nie.

En dis wat die wêreld weer vandag nodig het, is 'n verlosser, 'n redder van hierdie toestand, iets wat 
dit bymekaar kan hou. Nie 'n geleerde regime, een of ander soort meganiese stelsel, of een of ander 
soort van 'n opvoedkundige stelsel nie. Wat ons nodig het, is die krag van die Here Jesus Christus, in 
reddende genade, weer terug in die kerk, wanneer mans, vroue, seuns, en dogters gered kan word.

Het ons te lank gewag? Is daar baie buite wat nooit sal inkom nie? Is die laaste naam verlos? Is dit 
wat vandag die probleem is? Dit kan wees, julle weet. Julle weet, dit kan maklik wees en nooit die Skrifte 
onderbreek nie. Dit kan wees. So, ons weet nou nie, laat ons versigtig wees.

Maar hulle het gedink hulle is gered, en . . . maar God het beter geweet as hulle. En dieselfde ding 
gebeur vandag.
45

Hulle het die Woord geneem wat God hulle gegee het vir daardie dag, dat hulle die dag behoort te 
geweet het dat Hy sou kom, en 'n tradisie daaruit gemaak het. Jesus het gesê, “Julle het die Woord van 
God geneem en dit tot geen effek gemaak, deur julle tradisies.”

Dis dieselfde ding wat vandag gebeur het in ons sistematiese, godsdienstige sistematiese wêreld. Die 
stelsels van die wêreld het die Woord van God geneem en dit tradisioneel gemaak. En dis waarom dit 
geen effek daarin het nie. Daar is niks wat daaruit sal kom nie, want dit is deurmekaar.

Jy kan nie ware mielies in iets sit wat nie sal nie, behalwe as dit grond is, en dit sal nie groei nie. Jy 
kan dit in die son lê en dit warm hou, jy kan doen wat jy wil, maar dit neem 'n sekere soort grond. Dit 
moet daarin wees. Dit moet begrawe word. Dit moet onder die regte atmosfeer wees om dit te laat 
voortbring.

En so ook die Woord van God! Julle kan nie 'n kerk neem en dit lewendig maak op een of ander 
tradisie nie. Julle mag lidmate bring by die miljoene, maar julle sal nooit die krag van God afbring totdat 
ons weer terugkom na die oorspronklike Woord nie, terug na die fundamentele Woord, terug na die bloed, 
terug na Jesus Christus, terug na die outydse bidure, en terug na God! Ons mag so ver weg wees, nou 
dat die uur verby is. Maar, in elk geval, die evangelie moet verkondig word. Ons moet dit nie oordeel nie.

46

God het geweet wat hulle nodig gehad het, so Hy het hulle gegee wat hulle nodig gehad het. So 
weer, ons vind wat hulle gehad het, ons het dieselfde ding gedoen.

Rusland en al die res van hulle wil hulle s'n hê. En die verskillende wetenskaplikes wil vir hulleself 'n 
groot naam maak. Elke nasie wil sy slim manne kry. Ons wil ons s'n hê. Ons wil die opvoedkundige stelsel 
daarin hê. Ons wil 'n denominasionalisme hê. Dis net presies wat ons het. Dis wat jy gedoen het. Dis wat 
jy wou hê, dis wat God jou gegee het. Nou wat gaan jy daarmee maak nadat jy dit gekry het?

47

Ons praat oor Rusland vir nog 'n minuut. Die Russe roep na 'n man wat die ruimte kan verower. Hulle 
lei hulle so vinnig op as wat hulle kan, hulle wetenskaplikes. Wat as hulle een kry, wat as hulle hulle 
messias kry, wat gaan ons doen? En wees ons genadig as hulle dit kry! Onthou, Duitsland het net so 'n 
messias gekry, nie lank nie . . . nie baie lank gelede nie, 'n Hitler. En ons weet wat dit aan hulle gedoen 
het.

Nou wat van die kerk, watter soort messias soek die kerk vandag? Die kerk het die hardste 
uitgeroep. So, waaroor skree ons oor 'n messias, waaroor skree ons? “Herlewing in ons tyd! Steun dit, 
dat, en die ander.” Waarna soek hulle om dit te doen? Wat meer wil jy hê? Wat wil die kerk in elk geval 
hê?

48

Ons het dit alreeds! God het dit vir ons gegee. Dis Sy belofte vir hierdie uur. Ons kyk in die Bybel, 
ons sien dit oral deur die Bybel. Gesalfdes het aangekom en daardie Woord weer laat lewe, reg in die uur 
vir daardie uur. En ons het die Messias. Dit is Hy—die Woord! “In die begin was die Woord, en die Woord 
was by God, en die Woord was God.” En die Woord bly God, Hebreërs 13:8, “. . . dieselfde gister, vandag,
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en vir ewig.” Ons weet wat veronderstel is om plaas te vind in hierdie dag. Ons wil 'n messias hê. En God 
het ons 'n messias gegee, Sy beloofde Woord vir hierdie dag. Dit wag net vir iemand met geloof, om dit 
te salf en dit weer te laat lewe. Ja, meneer. Dis 'n ware messias, dis die Woord van God. Waarvan Jesus 
gesê het, “Beide hemele en aarde sal verbygaan, maar My Woord sal nooit verbygaan nie.”

Maar die kerk sit geestelik dood, weg, die uur het hulle verbygegaan. Hulle is in 'n insinking, hulle 
weet skaars wat om te doen, een wat hierdie kant toe hardloop en een daardie kant toe. En hier lê elke 
belofte wat God in die Bybel gemaak het, elkeen van hulle, daar net so goed as wat hulle ooit was. Dis 
die uur! Wat maak die kerk so? Ons is in die tydperk van die Laodicea, wanneer sy hiernatoe moet kom. 
Dit is die uur daarvoor.

49

Maar onthou, daarbinne is die uur wat die slapende maagd kom om olie te koop, en dit was dieselfde 
uur wat die Bruidegom gekom het. Ons vind vandag, Episkopaliërs, Presbiteriane, en verskillende 
denominasies, dat 'n paar jaar gelede, jy nie kon huur om 'n klomp Pinkster gelowiges rond te hê nie. 
Sekerlik nie. Maar daar is hulle vandag, wat inkom. Weet julle nie wat Jesus gesê het nie? Hulle het 
ingekom om olie te koop, en gesê, “Gee ons van julle olie.” Diegene wat olie gehad het, het gesê, “Nie so 
nie. Gaan koop dit, anders . . . by hulle wat dit verkoop.” En terwyl hulle dit probeer koop het . . . terwyl 
hulle dit probeer kry het! Weet julle in watter uur ons lewe, Pinkstermense? Wanneer hulle kom, het hulle 
dalk 'n verwarring gekry, hulle kon dit, dat, of die ander gedoen het; maar, volgens die Skrifte het hulle 
dit nie gekry nie. Terwyl hulle dit probeer doen het, kon hulle deur al die emosies gegaan het, en dan al 
die ismes en die sensasies, maar die duiwel kan al daardie dinge naboots. Terwyl hulle dit gekoop het, of 
probeer het om dit te kry, het die Bruidegom gekom, en diegene wat olie gehad het, het ingegaan.

50

En daar is die uur waarin ons lewe. Ons het dit nooit tevore gesien nie. Jesus het gesê dit sou so 
wees, dan is dit so! Wat sien ons? Ons sien die Woord wat God gesê het sou gebeur in hierdie dag, 
gebeur reg onder ons oë. “O, word dan wakker, heiliges van die Here, wat sluimer wanneer die einde 
naderkom; laat ons gereed maak vir daardie finale oproep,” want ons weet nie wanneer dit sal wees nie. 
Ja.

51

Ons wêreldstelsel, ons kerkstelsel, ons denominasionele stelsel, al ons stelsels, is besoedel en 
korrup. Wat ons vandag kortkom, is wat hulle gister gehad het. Dis reg. Dit lyk soos 'n uitdroging van die 
kerke, kan skaars 'n kerk vind wat lewend is met die Woord en met die Gees van God, en groot dinge wat 
plaasvind soos dit was nie lank gelede nie.

Nou, ons vind uit dat God weet wat hulle nodig gehad het, so Hy antwoord altyd 'n belofte. Dis net 
hierdie groot Woord wat ons sien, 'n belofte, hulle behoort te weet dat dit net presies was wat God 
belowe het, wat sou plaasvind in daardie dag.

52

Julle sê, “Hoe, wat moes plaasvind?”

Jesaja 9:6, het die profeet gesê, “Vir ons is 'n kind gebore, 'n seun is gebore, 'n kind is gegee; en Sy 
Naam sal genoem word Raadsman, Vredevors, die magtige God, ewige Vader; en die heerskappy sal op 
Sy skouers wees, en aan Sy koninkryk sal daar geen einde wees nie.”

Ons weet dat daar vir ons 'n kind gebore moes word in daardie dag, 'n maagd sou swanger word en 
'n kind baar. En dit het nie deur enige van hulle stelsels gekom nie, daarom wou hulle niks daarmee te 
doen hê nie. Hulle het dit verwerp. Maar die gesalfde Woord, God, Emmanuel, wat vlees geword het 
onder hulle, het daar gestaan, Hy het gesê, “Watter een van julle kan My van sonde ongeloof beskuldig? 
Ondersoek die Skrifte, want in hulle dink julle het julle die ewige lewe, en dit is hulle wat van My getuig.” 
Hy was deeglik geïdentifiseer dat Hy die Messias was, die Messias wat in daardie dag sou plaasvind. En 
die stelsels het die mense se gemoed deurmekaar gemaak in soveel sistematiese reëls, ensovoorts, 
totdat hulle die Woord van God tot geen effek gemaak het nie. Hulle kon nie sien Hy was die Messias nie.

53

En soos dit dit toe gedoen het, so het dit dit weer gedoen. Dis reg. Die sistematika van die wêreld, 
die meganika, het die suiers waar die uitlaatpyp behoort te wees, in hulle groot meganika. En daarom, 
hoe kan dit loop? Dit kan dit nie doen nie. Dit was nie so gebou nie.

54

Die kerk kan nie loop sonder die krag van God, deur die Woord nie. En die Heilige Gees sal slegs die 
Woord van God bevestig, want dis wat dit moet doen. Die salwing is om die Woord te bevestig.

En Jesus was die gesalfde, die Woord wat vlees geword het. Dis waarom Hy daar uitgestap het in die 
water, Hy was die Woord wat na die profeet gekom het. Hy is deur die profeet gedoop. En die profeet 
het toe opgestaan, en gesê, “Ek moet minder word; Hy sal vermeerder.” Ons vind dat dit God se manier 
is om dit te doen.

Maar het hulle dit ontvang? Hulle moes dit geweet het. Hulle het gestaan en die dade van God 
dopgehou. Hulle het die Woord vervul gesien. Hulle het geweet die Skrifte het dit gesê, maar hulle kon 
nie glo dit sou so kom nie. Dit moes óf na die Fariseërs óf die Sadduseërs kom. As dit na die Fariseërs 
gekom het, sou die Sadduseërs dit nie ontvang het nie. Omgekeerd, die Sadduseërs wou dit nie ontvang
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nie, want hulle het gesê die Fariseërs sou dit hê.

Dis net hoe dit vandag is, ons stelsels, en die hele ding was verrot en besoedel. O, goeiste! Die uur 
waarin ons nou lewe, verblinde wêreld, wandel in duisternis, geboë in die stelsels van hierdie wêreld, 
soos skape sonder 'n herder. Wanneer hulle die Woord van die lewende God voor hulle bevestig het, en 
blindelings weggestap het, en dit verlaat, hoe kan jy enigiets anders verwag? Amen. Daar is ons.

55

Dan, die wêreld val uitmekaar. Hoekom? Die einste Woord wat dit saamgebind het, is verwerp. Ons 
vind uit in Hebreërs, die 11de hoofstuk.

Einstein het gesê. . . Ek het geluister na 'n lesing van hom, hier nou die aand, New York Stad, dat hy 
een van sy laaste lesings gehou het. Hy het gepraat van 'n konstellasie, 'n klein sterrestelsel was dit, 
buite in die konstellasie. Hy het gesê, “As 'n man deur die ruimte begin het, reis teen 'n spoed van lig 
[Wat is dit? agt duisend. . .], 186,000 myl per sekonde, sou dit hom 150 miljoen ligjare neem om daar te 
kom.” Hy het die ewigheid gevind. Toe gesê, “Om terug te kom, sou dit hom nog 150 miljoen jaar neem, 
wat 300 miljoen jaar sou wees. En die tyd wat hy weg was van die aarde sou net vyftig jaar wees.” Daar 
het julle dit, in die ewigheid ingebreek! O, goeiste! Die grootheid van God, toe Hy die hele sonnestelsel 
gemaak het!

56

En hierdie ruimtevaarder, die ander dag, het daar rondgevlieg oor Rusland, en gesê hy het geen God
—engele gesien nie. Hoe onkundig kan mense wees!
57

Wanneer God. . . . En die hele sonnestelsel, Hy het dit van Sy hande afgeblaas; en Hy sit soveel 
miljoen jaar, ligjare, verby dit. En die hele ding word gehandhaaf deur Sy krag en Sy Woord. Halleluja! 
Elke ster moet in sy plek hang. Ja, meneer! Toe, was nederig genoeg om af te kom en een van ons 
gemaak te word, om vir ons te sterf; ons is sonder verskoning. As een van daardie sterre toevallig uit sy 
voetstukke sou beweeg, van sy wentelbaan waar dit is, as dit sou beweeg, sou dit die hele stelsel 
beïnvloed. Die hele stelsel moet presies dieselfde draai, want een hang van die ander af.

En God se stelsel, wanneer dit in volmaakte harmonie met Hom is, werk die hele ding volmaak. Dis 
reg, want dit moet.
58

Maar die kerk het nooit God se stelsel geneem nie, dit het 'n stelsel van sy eie gemaak. Dis waarom 
ons almal uit harmonie is. Dis waarom die kerk so beswaard is. Dis waarom die wêreld vandag uitmekaar 
val, omdat ons ons eie stelsels aangeneem het. Dis waarom die politieke wêreld uitmekaar is. Dis waarom 
die godsdienstige wêreld uitmekaar geval het, is omdat ons 'n stelsel aangeneem het in plaas van om 
God se ewige plan vir die eeue te neem. Amen. Dis wat die probleem is met die wêreld. Dis presies wat 
verkeerd is, is omdat hulle iets anders aangeneem het. Dit het die mense so, “Ek is Presbiteriaans. Ek is 
Metodis. Ek is eenheid. Ek is drieheid. Ek is. . . .” O, genade! Geen wonder ons kan nie bymekaar hou nie, 
daar is niks om ons bymekaar te hou nie.

Mnr Nixon het die intelligentste opmerking gemaak wat ek enige president of vise-president in die 
laaste paar jaar hoor maak het, toe hy nou die dag gesê het, “Wat is die probleem met Amerikaanse 
mense, hulle het liefde en respek vir mekaar verloor.” Soos Amerikaanse burgers mekaar neerskiet in die 
straat, hoe kan ons? Goeiste!

59

As jy nie met 'n man kan verskil en hom terselfdertyd liefhê nie, bly dan stil. As jy hom nie kan sê, 
soos 'n pappa wat sy kind teregwys, met 'n gewillige arm om dit om sy nek te sit en hom daarna te 
omhels nie, moet jy dit liewer uitlos. Jy het self nie ver genoeg gegaan om te weet waarvan jy praat nie. 
Dis reg. Ek kan verskil van 'n man, sekerlik; steeds is hy my broer, ek hou sy hand. Ek kan hom nie 
daarmee laat wegkom nie; as ek dit doen, as ek hom nie vertel het nie, sou ek nie die regte broer vir 
hom wees nie. Dis korrek. Maar ek kan hom sê, en hom sê ek het hom lief, en dit vir hom bewys, ek het 
hom lief.

Jy hoef hom nie neer te skiet in die straat nie. Ek verskil met mnr Kennedy en sy politiek, en sy 
godsdiens, ensovoorts, maar hy het dit nie verdien nie. Nee, meneer! Inderdaad nie! Geen mens verdien 
dit nie.

60

So, ons vind uit die hele wêreld is korrup. Ons nasie, politiek, godsdienstige stelsels, en alles, dis 
korrup.

Dit wag net. Die Woord van God wat voorspel is vir hierdie dag, dit wag vir iemand om verby te kom 
en dit te bevestig. Wonder of Hy dit alreeds gedoen het? Dan waar is ons dan as Hy dit gedoen het? As 
Hy dit gedoen het, waar is ons dan? Mees misrabel!

Ek het 'n harde ding gesê oor mev Kennedy 'n paar keer, oor haar modes wat sy stel vir die wêreld 
met hierdie waterkop haarsny en, “Hoe ons susters en hulle hulle hare sny, en aantrek soos mev 
Kennedy,” het ek gesê, “soos 'n Isébel van ouds.” Dis waar. Ek glo dat ek jammer voel vir die moedertjie 
daar vanaand, met haar kinders. Presies.

61
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Maar laat ek julle iets vra. As Jacqueline Kennedy die boodskappe sou gehoor het wat sommige van 
julle Pinksters het, oor die afsny van julle hare en dinge, sou sy dalk nie eens kortgeknipte hare gehad 
het nie. Julle is veronderstel om Pinkster te wees, en julle doen dit steeds! Sy mag dit dalk nie doen as 
sy die geleentheid gehad het en die boodskap gehoor het wat julle gehoor het nie. Daar het julle dit. Ons 
is in 'n slegte plek, mense. Dis presies reg. Ja, inderdaad. O God, hoe die sedes, die ding. . . .

Vroulikheid is een van die dinge wat ons nasie bymekaar hou. Dis die ruggraat. En vroulikheid, die 
goeie deug wat God gee vir 'n vrou om moeder te word, wel, dis weg. Lank gelede het die vroue van 
hierdie wêreld, die deug van hulle, gebuig voor 'n Hollywood modegodin; volg die patroon, en trek hulself 
aan, en tree op soos sommige van hierdie Hollywood sterre maak. En baie keer word selfs goddelose 
kleredrag, seksuele aantreklikheid, as modes in die kerke beskou. En die pastore agter die preekstoel, 
met nie die moed nie, nie die krag van die Heilige Gees nie; soos 'n Lot wat daar sit, gekwel in sy siel, en 
teveel van 'n etekaartjie om die mense te vertel dat dit verkeerd is. Ja.

62

Wat ons vandag nodig het, is 'n uitroeiing. Ons mag nou te laat uitroei. Die uur mag verbygegaan 
het. Mag nooit nog 'n herlewing hê nie. Ek weet julle soek daarna, maar ek sien dit nie in die Skrif nie.
63

Ek soek na 'n wegraping vir net 'n handjievol mense. Dis reg, net 'n handjievol mense. Hulle sal nooit 
gemis word in die wêreld nie. Wanneer hulle gaan, sal jy nooit weet dis weg nie. Dis reg. Dit sal kom soos 
'n dief in die nag.

As Hy nie die werk kortknip om die uitverkorenes se onthalwe nie. . . . Daar is sommige uitverkies tot 
die ewige lewe, ons weet dit; almal van hulle is, wat die ewige lewe het. En as hulle of. . . . Hy dit nie 
kortknip om hulle ontwil nie, geen vlees sal gered word nie. Die wêreld het sy ondergang elke 
tweeduisend jaar tegemoet gegaan. Ons weet die stelsel het uitmekaar geval. Dit het uitmekaar geval in 
die dae van Noag. In die dae van Christus het dit uitmekaar geval. En hier kom 1964 aan, wat laat dit 
oor? Ses-en-dertig jaar, vir nog twee duisend; die een-en-twintigste eeu wat aanbreek. Wat gebeur? Die 
werk moet steeds kortgeknip word. Jesus het gesê, die korrupsie van hierdie dag, “Die uitverkorenes sou 
mislei word en nie gered word nie, as dit moontlik sou wees.” Daar is ons. En die kalender sê vir ons, 
volgens die wetenskap, dat ons omtrent vyftien jaar daarvan af is. Ons is agter op die Romeinse 
kalender, volgens die Joodse kalender, dat ons vyftien, twintig jaar agter is daarop.

64

So waar is ons? Ons sien nasies wat breek, en Israel ontwaak, die tekens wat hierdie Bybel vir 
hierdie dag voorspel het. Ons sien die meganiese dinge wat plaasvind. Nou die Gees, die dinamika van 
daardie beloofde Woord, om in Sy kerk in te kom en hulle daar in Golgota in te dryf, en na die wegraping! 
Daar is ons.

Geen wonder ons val uitmekaar nie, daar is niks. . . . Die einste ding wat die aarde geskape het, die 
einste ding wat hier geplaas is vir die aarde om aan te skakel, die einste ding waar rondom stelsels en 
alles anders moes draai, hierdie Woord wat, deur God, die wêreld geraam het. Einstein het gesê in sy . . 
. het gesê, “Daar is net een verduideliking van die Skrif. . . . Net een verduideliking vir hierdie wêreld wat 
bestaan,” gesê, “dit is Hebreërs 11, 'Deur geloof verstaan ons die Woord van . . . deur die Woord van 
God, dat die wêreld saamgestel is deur die Woord van God.'” Dis al. Daar is niemand wat kan sê hoe dit 
daar in die lug hang nie, en hoe dit kan omdraai en sy vier-en-twintig uur om die ewenaar maak, 
ensovoorts, soos daardie, en om sy wentelbaan, oral, en terugkom na dieselfde plek en nooit 'n sekonde 
mis nie. En elke ster draai in sy siklus soos daardie, en help mekaar soos hulle rondgaan.

65

Hoe kyk daardie maan af daar op daardie see! As daardie maan ooit uit sy plek beweeg het, sou ons 
bedek wees met 'n honderd voet water, binne net 'n sekonde of twee. Daardie maan! Kyk, selfs jy kan 'n 
gat hier boor, julle mense wat olie boor, hier onder boor. Sien julle hoe ver die kus van julle af is? Jy boor 
'n gat hier onder in die grond en kyk in die aandtyd hoe die gety inkom, dit bring die water in jou pyp op, 
jou soutwater. Sekerlik. Wat is dit? Daardie maan beheer dit, daar oorkant.

66

Dis God se stelsel. Dis God se plan. Dis God se gebod. Maar, ons maak ons eie, ons sal nie Syne 
neem nie. Laat ons nou gou maak, om deur te kom. Soos toe, dis dieselfde hierdie Kersfees, ons vind ons 
wêreld uitmekaar val. O!

God is gesalf. . . . En Hy het Sy Woord belowe. Hy het ons destyds gesalf, en Hy het vir ons gesê . . 
. vir hulle gesê, “Toe Hy Jesus Christus gesalf het. . . .” Petrus het gesê op die Pinksterdag, hy het gesê, 
“Jesus Christus, 'n man wat deur God goedgekeur is tussen julle deur tekens en wonders, wat Hy in julle 
midde gedoen het; julle weet self.” Hulle is getuies. Het ook gesê, “Na die opstanding, ensovoorts, hoe 
Hy gedoen het! Hoe julle met bose hande die owerste van die lewe geneem en gekruisig het, wat God 
opgewek het; en ons is getuies.” Hoe Nikodémus gekom en gesê het, “Rabbi, ons weet. Ons Fariseërs, 
die Sanhédrin howe daar oorkant, ons weet dat U 'n leraar is wat van God gestuur is. Geen mens kan die 
dinge doen wat U doen tensy dit van God is nie.” Hulle het geweet daardie belofte was daarvoor, en hulle 
het geweet dit was, maar hulle stelsels het hulle so vasgebind gehad dat hulle niks daaraan kon doen 
nie.

67
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So is dit vandag, die einste ding. Jy kan dit nie doen nie, jy sal jou gemeenskapskaart opgee die 
eerste keer wat jy dit doen. Jy merk net op daar uit daardie Woord van God een of ander tyd, kyk wat 
gebeur; jy is klaar. Jy sal nie gewild wees nie. Jy sal uitgeskop word onder hulle, en alles anders.

68

O, as jy 'n klein bediening het, sal hulle jou hou vir watter geld hulle kan, trek 'n skare in van jou 
bediening af, trek geld en dinge. Maar hou net dop wanneer dit by die Woord kom, hou hulle dop hoe 
hulle daarop terugstaan. Dink julle 'n dienskneg van God weet dit nie? Wel, Jesus het selfs geweet dat 
Judas onder hulle was. Waarom het Jesus nie iets vir Judas gesê nie? Dieselfde rede waarom dit vandag 
is, jy moet wag tot daardie uur kom vir daardie misleiding. Dis reg. Hulle het dit gekry. Hulle sal dit kry.

Let op, maar hulle wou nie die manier hê waarop Hy gekom het nie, so is dit vandag. Die kerke wou 
toe hulle stelsels gesalf hê. Die Fariseërs wou die Fariseër stelsel gesalf gehad het, die Sadduseër wou 
die Sadduseër stelsel hê, Herodiane so, ensovoorts. Dis die manier vandag. As hulle sal. . . . As God 'n 
salwing sal stuur en die eenheid salf, o, goeiste, sal hulle nie die tweeheid daarvan vertel nie, of die 
drieheid, of wat dit ook al is nie? Sou die Gemeentes nie die eenheid daarvan vertel nie? “Ek het jou gesê 
ons is reg!” Die Metodis sou vir die Baptis sê, “O seun, sien, ons het haar!” Jy wil jou stelsel gesalf hê.

69

Maar God het net belowe om Sy Woord te salf. Amen! Ek weet dit is skroeiend, maar dis wat die 
waarheid is. God verander nooit. Hy salf Sy Woord. Ja, meneer. Die gesalfde, beloofde Woord vir daardie 
eeu is wat God salf. Die beloofde Woord vir daardie eeu!

Vandag wil hulle 'n opvoedkundige stelsel hê, (waarom?) sodat hulle enigiets kan doen wat hulle wil, 
en steeds hulle Christelike belydenis hou. O, as hulle 'n yslike groot iets het waar jy kan ingaan, in die 
rye afgaan, en dinge, en kougom kou, en mekaar in die sy skop; en uitgaan en ontspanningsale en dinge 
hê, waar julle almal uitgaan en basketbal speel en sulke dinge. Ek het niks teen basketbal, bofbal, sokker, 
of wat dit ook al is nie . . . as dit al is wat jou god is, is dit 'n groot sak lug. Maar laat ek julle sê, wat 
ons vandag nodig het, is die Woord van God, gesalf vir hierdie eeu, wat weer die krag van die Heilige 
Gees sal voortbring. Ja, dis in orde, maar dit hoort nie in die kerk nie. Nee, meneer. As soiets gebou moet 
word om die kerk bymekaar te hou, moet jy dit liewer afbrand of dit uitskop, of iets daarin kry wat die 
Woord weer sal terugbring. Dis die dinge van die wêreld, o, meng dit met die Woord van God, jy kan dit 
nie doen nie. Nee, meneer.

70

Ja, meneer, nou wil hulle 'n stelsel hê. Die wêreld sal 'n stelsel neem. Nou vind ons uit, elke klein 
sisteem in sy eie, elkeen van hulle sê, “Ek wil hê dit moet na my toe kom. Ek wil hê dit moet na myne 
toe kom.” O, hulle kry groot masjiene, en voed predikers op, en sulke dinge, en bring hulle uit, broei hulle 
uit, seun, met intellek, totdat, goeiste, 'n kêrel voel sy woorde, sy grammatika is so erg, jy haat dit om 
selfs na hom in die preekstoel te gaan. Maar wat ons vandag nodig het, is nie opvoedkundige stelsel nie, 
dis nie leksionêre nie.

71

Wat ons vandag nodig het, is die evangelie wat hanteer word deur die krag van God, om die Woord 
van hierdie uur te bevestig, tot waar iemand sal kom wat sal opstaan en swart “swart” noem, en wit 
“wit,” iemand wat sal opstaan en die waarheid vertel, of dit die vel afhaal of jou skok, of wat dit doen. 
Dis presies waarvoor die uur vandag vra.

Maar die mense wil iets hê. Die mense vandag, vroue, wat wil hulle hê? Hulle wil 'n volk hê, 'n 
pastoor wat sal opstaan en sê, “Dis in orde. Jy kan dit doen, of dat doen, of, dis in orde, daar is niks 
daarmee verkeerd nie, skat.” Daardie prediker het 'n evangelie-sweep nodig; laat kort hare en verf dra 
toe.

72

Nee, jy sê, “Wat het dit daarmee te doen?”

Weet julle nie die buitekant van julle reflekteer wat aan die binnekant is nie? Sê die Bybel nie jy moet 
dit nie doen nie? “Dis nie eens gebruiklik vir 'n vrou om so te bid nie.”

En wil julle manne soiets hê? Predikers, julle kan dit nie sê nie, want julle sal julle gemeenskapskaart 
opgee, die groot raad sal julle uitskop as julle iets daaroor sê. God help 'n man wat meer van 'n 
raadskaart of 'n gemeenskapskaart sou dink as wat hy van die doop van die Heilige Gees, met die Woord 
sou dink! Hoe kan die Heilige Gees, wat die Bybel geskryf het, ontken wat Hy geskryf het?

73

“Wel, die dae van wonderwerke, o, ons het dit nie vandag nodig nie. Goddelike genesing, hierdie 
ander dinge, dit, daar is nie soiets nie. Dis fortuinvertellery, dis, o, geestelike telepatie.” Julle, arm, 
verneder. . . . Wat is die probleem met jou? Jy het die evangelie nodig, dat die Heilige Gees in jou is!

As ek vir jou gesê het, “Die lewe van Beethoven was in my,” kon ek musiek skryf. As Beethoven in 
my gelewe het, sou ek Beethoven se lewe leef. As Shakespeare in my was, kon ek poësie komponeer. Ek 
kon toneelstukke skryf, as Shakespeare in my gewoon het.

74

En as Jesus Christus in jou lewe, die werke wat Hy gedoen het, en Sy Woord, Hy is die Woord, sal 
homself vandag bevestig, deur die einste belofte wat Hy gee. Amen. Dis waarvoor God wag. Dis wat die
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wêreld bymekaar hou, apart, wat die wêreld bymekaar hou, die godsdienstige wêreld bymekaar, is Sy 
Woord, hou enige van die Woord bymekaar. Ja.

Die mense wil egter daardie soort stelsel hê. Hulle gaan dit kry. Hulle is alreeds daarin, reg nou. Die 
wêreldraad van kerke sal hulle gee net wat hulle wil hê, elkeen van hulle saam. Hoe hierdie Pinksters in 
hierdie konvensies kan sit en in die Vatikaanstad kom en 'n omsendbrief skryf, en sê, “Die mees 
geestelike ding wat ek ooit gesê het, toe ek langs die heilige vader Pous So-en-so gesit het,” en 'n 
Pinkster wees en weet hoe. . . . Dis 'n dooie Pinksterbeweging. Die hele ding is dood. Dis korrup. Dis 
weg! Dis reg terug in die konfederasie van kerke waar dit hoort. Presies reg.

75

Maar die kerk van die lewende God, daardie Bruid, beweeg voort net dieselfde. En sy sal in die 
wegraping gaan, deur die Woord, dis reg, die Woord en die Woord sal bymekaar kom. As ons 'n deel van 
Christus is, deel daarvan, moet ons Sy Woord wees, want Hy is die Woord. Reg. Ja, meneer.

76

Hulle het die gesalfde Woord van belofte geweier vir hierdie eeu, en Hy is altyd die Woord. As God 
ons weer 'n gesalfde, beloofde Woord gestuur het vir hierdie eeu, in 1946, sou Hy dieselfde wees as wat 
Hy was toe Hy in die begin gekom het—die gesalfde Woord vir die eeu. Hebreërs 13:8 gooi dit reg terug 
in jou skoot en sê, “Hy is dieselfde gister, vandag, en vir ewig.” Dis presies reg. En ons. . . . En Hy sou 
bly by die Vader se beloofde Woord vir hierdie eeu. As Jesus kom, sou Hy net presies wees wat die 
Woord gesê het dit sou wees in hierdie eeu.

77

Dis wat Elía was in sy eeu. Dis wat Moses was in sy eeu. Dis wat Noag was in sy eeu. Dis wat elke 
profeet was wat ooit gekom het. En die Woord, toe dit in volheid gekom het, die hele Woord wat vlees 
geword het onder ons, het dit net presies gedoen wat dit gesê het dit sou doen in daardie eeu.

78

As dit vandag sou kom, sou dit net presies Jesus Christus wees wat Sy belofte uitleef van wat Hy 
belowe het om te doen, net soos die Woord.

Ons was die Woord. Jesaja 9:6 is Jesus Christus. En toe dit vlees geword en onder ons gewoon het, 
het dit presies gelewe wat dit gedoen het. Moses het daar oorkant gesê, in die boek van Eksodus, “Die 
Here julle God [of Deuteronómium], die Here julle God sal 'n profeet oprig soos ek; en elkeen wat nie na 
Hom luister nie, sal uitgeroei word onder die volk uit.” En toe Hy kom, het Hy net presies gedoen wat die 
Woord gesê het Hy sou doen. En hulle het fout gevind met Hom, omdat hulle stelsels dit afgesny en die 
Woord van God oneffektief vir hulle gemaak het, sien. Hulle kon sulke dinge nie glo nie. Hulle kon nie 
daardie soort dinge glo nie, want dit was verby die tyd, het hulle gedink. O!

Want Hy het bewys Sy Woord is dieselfde. Hy sou die Woord vandag bevestig soos Hy dit toe 
bevestig het. Hy sou elke denominasionele stelsel in die wêreld heftig veroordeel as Hy vandag op die 
aarde kom. Dis wat Hy gedoen het, in die eerste plek. Dit sou die ding wees wat Hy sou tref. Dis presies 
wat Hy getref het toe Hy in die eerste plek gekom het. Soos Hy toe gedoen het, so sou hulle hierdie 
keer ook doen. En Hy het toe, want Hy verander nooit Sy Woord nie. Hy verander nooit Sy stelsel nie. 
Dis altyd dieselfde, dis die gesalfde Woord elke keer, vir die eeu. Dis reg.

79

So weer, soos ons dit vandag vind, as Hy kom, sou Sy planne om die wêreld bymekaar te hou 
verwerp word net soos dit toe was.

Maar luister, ter afsluiting wil ek dit sê. Ons is nie 'n stelsel belowe nie, ons word nie 'n denominasie 
belowe nie, 'n superdenominasie, 'n superplan van een of ander aard nie. Maar ons is 'n koninkryk 
belowe, 'n ewige Koninkryk. Amen. Dis wat ons belowe is, met ewige lewe in hierdie ewige koninkryk. En 
die regering word beheer deur die ewige Koning, Sy ewige Woord uitgegee aan Sy mense wat die ewige 
lewe het. En die ewige lewe mense smul nie aan die dinge van die wêreld nie, maar daar staan geskrywe 
dat die mens sal lewe van elke woord wat uit die mond van God uitgaan. So toe ons albei nou. . . . Ons 
ontvang hierdie koninkryk, en ons vind uit dat beide hemel en aarde sal verbygaan, maar hierdie Woord 
sal nooit verbygaan nie. En hierdie Woord is die koninkryk. Hierdie is die Koning en koninkryk, die sisteem, 
die lewe dis alles reg hierbinne.

80

As God Sy wêreld oordeel volgens 'n kerk, deur watter kerk gaan Hy dit oordeel? Hoeveel is daar? 
Honderde en honderde en honderde verskillende denominasionele kerke. As die Katoliek reg is, watter 
Katoliek? As die Griekse Katoliek reg is, dan is die Roomse verkeerd. As die Romein reg is, is die Griek 
verkeerd. So, julle sien, as die Metodis reg is, is die Baptis verkeerd. As die Baptis reg is, is die Pinkster 
verkeerd. As die Pinkster reg is, dan is die Presbiteriaan verkeerd, sien. So, jy sou heeltemal so verward 
wees.

81

Maar God het ons nie verlaat sonder enige getuienis of enige standaard waarby ons moet staan nie. 
Dis hierdie Woord! Hy het gesê, “Laat elke mens se woord 'n leuen wees, en myne die waarheid.” Dis reg.
82

Want, “Beide hemele en aarde sal verbygaan.” Ons word hier vertel dat ons 'n koninkryk ontvang wat 
nie beweeg kan word nie. Ja, meneer. Wanneer al hierdie wêreldse koninkryke nou val en die hele wêreld 
uitmekaar val, tog word ons gedoop in 'n koninkryk wat nie beweeg kan word nie. Amen. Ons ontvang 'n
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koninkryk. So, wanneer die wêreld uitmekaar val, word ons gebore in hierdie koninkryk wat nie uitmekaar 
kan val nie. Dis God se ewige Woord en ons staan daarop. Dit kan nooit uitmekaar val nie.

Ons hoor soveel van hierdie nuwe stelsel wat gaan bring, die godsdienstige stelsel, julle weet, gaan 
vrede bring op die aarde, wanneer die Katolieke en al die Protestante saam verenig. Party van hulle glo 
in goddelike genesing, party glo nie, en party glo dit, en party glo dat. En jy moet jou groot bohaai 
verbeur waaroor jy die heeltyd gestry het, jou evangeliese geloof, om in die wêreldraad te kom. En elke 
denominasie sal daar moet inkom. So, as denominasie vervloek is, en daarin behoort, wat doen dit? Dit 
gooi jou reg terug. As Rome die moeder van denominasie is, en sy is die dier en die merk van die dier, 
dan het hulle 'n beeld daarvan gemaak, raad, die kerke maak almal saam 'n beeld van die dier, so, weer 
reguit terug na die merk van die dier! Die stelsel van die wêreld, denominasionalisme, het 'n sisteem 
gebring om die merk van die dier te bring.

83

En julle sien dit so goed soos ek dit sien, dat dit reg nou geforseer gaan word, dat alles wat nie 
daarin is nie, alreeds in orde geplaas is, die groot masjien wat daar sit; die meganika is daar wat wag vir 
Satan om daarin te kom, met die dinamika, sien. En, wanneer dit gebeur, kan geen mens die evangelie 
verkondig nie, geen mens, sonder om aan hierdie stelsel te behoort nie. Daar is die merk van die dier. En 
onthou, op daardie tydstip is die Bruid weg, so julle sien hoe naby dit is. Goed, so julle sien waar ons is.

84

Julle kan sien waaroor hierdie groot insinking, hierdie ding aangaan. “O ontwaak, julle heiliges van die 
Here, waarom sluimer wanneer die einde naderkom?” Hoekom doen jy dit? Somtyds sondig jy jou dag van 
genade weg. Moet dit nooit doen nie. Ja, meneer.

Nou, hierdie stelsel sal nie 'n wêreldvrede bewerkstellig nie. As dit 'n wêreldvrede sal bewerkstellig, 
wat het gebeur met die Vredevors wat die Woord was? Dis antichris in sy lering. Dis presies teen dit 
waarvoor God gestaan het, wat Hy vir ons gesê het. “Hierdie tekens sal hulle volg wat glo,” hulle glo dis 
onsin. Handelinge 2:38 is 'n ander ding vir hulle, waarvan hulle niks weet nie. Die hele Woord, 
ensovoorts, hulle weet niks daarvan nie, en hulle ontken dit. Vervul presies wat die profeet in II 
Timótheüs gesê het, die 3de hoofstuk, “Hulle sal roekeloos, hoogmoedig wees, 'n vorm van godsaligheid 
hê, en die krag daarvan ontken in die laaste dag.”

85

Daardie denominasionele stelsel is die merk van die dier. Julle het dit geweet. Julle het my dit nog 
nooit tevore hoor sê nie, dis waarom ek dit so hard gelooi het. Want nou dat ek dink die tyd is net 
omtrent verby, so kan dit net sowel na vore laat kom en die waarheid daaroor vertel. Daar is sy. Dis die 
merk van die dier, presies. Rome was die dier, en sy was denominasie, die eerste organisasie.

86

En ons kom uit haar uit, ons Pinkstermense, om nie deelgenote daarvan te wees nie; en het reguit 
teruggedraai, soos 'n hond na sy braaksel en 'n vark na sy rolplek, “reg terug in. Geen wonder ons 
Pinksterstelsel is klaar nie, en so is die Metodis, Baptis, wêreldraad van kerke en al! Hulle is verswelg in 
die raad van kerke, maak 'n merk of beeld van die dier, om dit sy krag te gee.” En dit het 'n kop gehad 
gewond tot die dood toe, en het toe gelewe, “heidense Rome tot pouslike Rome.” O, goeiste, hoe blind 
was Protestante nie! En hier is julle, sit nou reg in die middel daarvan. En daar is niks wat jy nou kan 
doen nie. Die stelsel is klaar gevorm. Hulle sal dit neem en weet nie hulle het dit geneem nie. Hulle sal 
net daarbinne wees, dis al. Hulle kan nie daaruit kom nie. Dis alreeds gedoen.

Dis egter nie vreemd vir mense nie. Dit is gepreek. Onthou, God het 'n getuienis daarvan gegee, dit 
bevestig deur Sy Woord. Die dinge wat Hy gesê het Hy sou doen, het Hy net presies gedoen. So, dis 
sonder verskoning. Ja.

87

Dis 'n valse meganika. Dit het dinge teweeggebring presies wat Jesus gedoen het, “Julle het deur 
julle tradisies die Woord van God tot geen effek gemaak nie.” Omdat hulle daardie ware Woord verwerp 
het, is hulle weer reg in dieselfde ding, hulle leringe en dieselfde ding soos hulle in die begin was, en dit 
teen Christus, onderrig die Woord aan gelowiges in hierdie eeu en sê hulle moet verwerp en wegwys.

Toe God Sy Woord vlees gemaak het onder Sy mense, in die eeu van Jesus Christus, met die eerste 
Kersfees, wat het die Fariseërs beweeg en al daardie denominasies? Het gesê, “Julle moenie eens na een 
van daardie dienste gaan nie. As julle dit doen, sal julle geëkskommunikeer word wanneer julle dit doen.”

88

Sien julle nie hoe dinge weer reg terug herhaal het nie? “Wie is hierdie man? Van watter skool het hy 
gekom? Watter gemeenskapskaart het Hy? Watter groep het Hy? Waarvandaan kom hierdie man?” En as 
Hy vandag kom soos Hy toe het, “Ons sal nie hierdie man oor ons laat heers nie. Ons sal niemand vir ons 
laat sê wat om te doen nie. Ons is eenheid. Ons is drieheid. Ons is Presbiteriane. Ons is dit. Ons hoef dit 
nie te verdra nie!”

Ek weet julle weet nie, maar julle sal óf die Woord neem óf vergaan! Dis al. Dis geen ander manier 
behalwe dit nie, maar dis wat ons bymekaar hou. God se koninkryk is nie 'n koninkryk hiervan nie. . . . Dis 
nie. God se koninkryk is nie 'n stelsel van hierdie wêreld nie. Jesus het so gesê. Jesus het gesê, “My 
koninkryk is nie van hierdie wêreld nie. As dit was, sou my afgevaardigdes veg.” Hy is die Woord.
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Ons is soos Abraham. Abraham het die Woord ontvang. En enigiets wat teenstrydig was met die 
Woord, het Hy genoem asof dit nie was nie. En enige ware gebore kind van God ontvang God se Woord, 
en ek gee nie om wat enigiemand sê, watter stelsel teen daardie Woord spreek nie. Die Woord is waar, in 
elk geval.

89

God is verplig om jou te ontmoet op die basis van daardie beloftes. Buite daardie beloftes, kan Hy 
jou nie ontmoet nie, want jy het jouself afgesny van Hom. Dis waarom ons wêreld uitmekaar val. Ter 
afsluiting kan ons dit sê.

Enigiets wat teenstrydig is daarmee, dis hoewel dit nie so 'n mensgemaakte stelsel was nie, ons kyk 
nooit daarna nie. Nee, meneer. Omdat ons dan in hierdie koninkryk gedoop is, sit ons nou in hemelse 
plekke in Christus Jesus, o, goeiste, met ons gesalfde Koning met ons; vier fees op Sy koninkryk, 
beloofde Woord gesalf en bevestig reg onder ons. Amen. Sjoe! Daar is dit, Sy koninkryk belofte reg voor 
ons gemaak, niks kan jou daarvan wegdraai nie. Nee, meneer.

Abraham, hoewel sy vrou oud was en hy wat die heeltyd ouer geword het, het dit hom glad nie 
gepla nie. Hy het nooit getwyfel aan die belofte van God deur ongeloof nie. Maak nie saak hoeveel keer 
jy sê, “Dis onmoontlik. Hy kan nie daarmee wegkom nie,” hy het daarby gebly, in elk geval. Want 
hoekom? Die Koning was met hom, het hom die visioene gewys en hom gewys wat sou gebeur, en dit het 
gebeur net soos Hy gesê het, en hy het geweet dit was God.

90

En wanneer God 'n belofte maak en jy sien dit, en Hy sê dit en dit gebeur, en sê dit en dit gebeur, en 
sê, dit gebeur, en dit faal nooit nie, dis God vir die dag. O, smul aan hierdie hemelse beloftes van Sy 
beloofde Woord vir hierdie eeu, o, wetende met 'n absolute versekering van geloof, dat daar 'n nuwe 
hemele en 'n nuwe aarde sal kom. Amen. 'n Nuwe hemel en 'n nuwe aarde, want hierdie eerste hemel en 
eerste aarde sal verbygaan. Maar in hierdie nuwe hemel en nuwe aarde, het Paulus hier in die boek 
Hebreërs gesê, die 20. . 14:25, het hy gesê, “Want ons ontvang 'n koninkryk wat onwankelbaar is.” Hoe 
kom ons daarin? Nie deur 'n godsdienstige stelsel nie; maar 'n koninkryk van God is binne-in jou. Die 
koninkryk! Die Koning en Sy Woord is dieselfde, en dit is binne-in jou, wat die uur bevestig waarin ons 
nou lewe. Die belofte wat God gemaak het vir hierdie eeu, hier is ons, lewe saam met die Koning, sit in 
hemelse plekke, sien Hom hierdie dinge doen.

En hoe kan ons draai van daardie Woord na een of ander stelsel? Wat doen dit? Dit ontken die 
Woord. Jy moet ontvang . . . om die waarheid te verwerp, voordat jy 'n fout kan hê. Dit is presies reg. 
Glo julle dit?

Die uur waarin ons lewe, O God, die wêreld val uitmekaar! Daar hang in die hangers, bomme, daar 
hang die dinge om net presies te doen.
91

Die kerk is gereed. Sy is verseël, gereed om te kom. Daar sal 'n groot uitstorting van die Gees wees, 
ja, meneer, om daardie kerk te gryp en haar in die lug in te neem. Presies. Want, sien, die kerk, die Woo . 
. . die Bruid, en Christus. Sy bediening is in Sy bruid, wat Sy liggaam is, die hemelliggaam, of ek bedoel 
om te sê, die bonatuurlike liggaam van Hom hier op die geestelike liggaam op aarde, Sy Gees leef Sy 
lewe reg daarin uit, totdat Hy en die kerk een word in die bruilof. Sien, hulle word een. Hy neem hulle, 
net 'n klein minderheid in die laaste dae.

En dan al daardie maagde wat geslaap het daar deur die eeu, hulle het almal opgestaan, julle sien. 
Nou, dit is in die sewende waak, die sewende kerkeeu, die laaste, eindtyd, die Laodicea, aan die einde, 
toe net 'n klein groepie van hulle ingegaan het. Maar dit bring al die opstanding van almal wat gesterf 
het in hulle eeue, volgens daardie Woord gelewe het wat deur God verordineer en gepreek was om te 
gebeur in daardie dag, soos ons deur daardie kerkeeue gegaan het en presies die Woord gesien het wat 
hulle in daardie tyd sou ontmoet; hoe Luther opgestaan het, hoe ons uitvind, in Luther se eeu, die dier 
uitgegaan het soos 'n man se gesig daarop, en uitgegaan het, wat 'n hervormer was, wat “mens” 
beteken. En wanneer alle eeue . . . elkeen het net presies voldoen aan die vereistes van God se Woord.

92

En so sal hierdie eeu presies voldoen aan die teken en wonder en ding wat God belowe het om te 
doen in hierdie laaste dae. En die kerk self sal gereed wees en sal in die wegraping saam met Jesus 
gaan, want, “Ons ontvang 'n koninkryk wat nie geskud kan word nie. Dit kan nie beweeg word nie. 
Hemele en aarde sal verbygaan, maar hierdie koninkryk sal nooit verbygaan nie.” Amen. Ek is bly om 
vanaand, amen, vanaand in daardie koninkryk te wees. Is julle nie bly om daarin te wees nie? O, goeiste, 
om in 'n koninkryk te wees. . . .

93

Dink net, wat kan jy jouself vandag belowe? Binne nog tien tot vyftien jaar, as die wêreld sal staan, 
as dit wel staan, elke man in Shreveport, elke vrou, sal jy 'n geweer saam met jou moet dra op straat, in 
jou sak, om jouself te beskerm. Die skurke! Hoe gaan jy dit stop? Probeer dit. Wel, die hele. . . .

Ek was in New York die ander week. En het daar deurgegaan, vir myle, was niks behalwe hierdie 
tienderjare  bullebakke  met  oorbelle  in  hulle  oor,  en  bossiekoppe,  leotards  aan,  en  meisies  met  klein
94
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bikini's, het hulle dit genoem, aan soos dit, buite op die straat. En die publiek moet hulle die reg van weg 
gee. O, wat is die probleem met hierdie land? Dis omdat dit 'n teken is van 'n moreel-vervalle, God-
verwerpte nasie. Dis al.

Hoe kan jy bou op die asse van 'n paar ruïnes soos daardie? Hoe gaan julle dit doen, wanneer skurke 
in die straat loop en die einste president reg uit sy motor skiet?

En 'n ander aand het 'n man van 'n padhuis, uit op moeilikheid en alles, net reguit ingestap en voor 
die Texas polisiemag gespring met meer as 'n honderd en iets wat daar gestaan het, het reguit ingeloop; 
en almal het na hom gekyk, sy geweer uitgetrek, en 'n man geskiet in koelbloedige moord, en uitgestap. 
Hy sal kranksinnig pleit, en vry gaan.

95

Reg in ons stad het 'n man reg in 'n motorhuis ingestap, nou die dag, in 'n klein sindikaat, en 'n man 
gevat wat 'n motorhandelaar was. Hy het nie van hom gehou nie, en hy het net 'n geweer uitgepluk en 
hom geskiet, vier of vyf keer. Hy het gesê hy was kranksinnig; hulle het hom laat gaan. As dit 
kranksinnigheid gepleit het vir daardie man, dan het Oswald ook 'n kans gehad . . . moes 'n kans gehad 
het om kranksinnig te pleit.

Wat is dit egter? Julle sien waar dit is, die hele ding is 'n groot klomp korrupsie! Die hele ding is 
skuldig, en die hele wêreld staan skuldig, en die kerk staan skuldig voor God. Amen. Geen wonder ons val 
uitmekaar nie!

Laat ons bid.

Here God, hier is ons. Die uur is hier, Vader. Dit mag later wees as wat ons dink. Miskien het korrupsie 
so ingetree, en die voetganger wurm, en die kaalvreter, totdat die hele lewe weg is. Ek bid U, Here, om 
genadig te wees. Skenk, Here, as daar nou 'n man of vrou, seun of dogter is, nou teenwoordig, wat U 
nie ken nie, dat hulle U reg nou sal aanvaar, Vader. Dit mag die laaste naam wees wat ooit op die boek 
sal gaan, uit Shreveport.

96

En terwyl ons ons hoofde gebuig het. Is daardie persoon hier wat jou hand sal opsteek, sê, “Broer 
Branham, ek is heeltemal oortuig dat wat jy gesê het reg is. Die wêreld val uitmekaar, en ons ontvang 'n 
koninkryk wat nie uitmekaar kan val nie. En, wat my betref, ek is nie seker of ek in daardie koninkryk is, 
of nie.”

97

Moenie daarop staatmaak of jy een of ander soort emosionele opwerking gehad het nie. Moenie 
daarop staatmaak of jy in tale gespreek het nie. Ek glo in daardie dinge. Sekerlik, ek glo in praat in tale. 
Maar ek het duiwels in tale hoor praat en die interpretasie daarvan gee, skryf in onbekende tale, hekse, 
sien. Jy kan nie daarvolgens gaan nie.

Maar as die lewe van Jesus Christus in jou is, sal dit homself uitleef, elke woord van God glo. Want 
Hy kan Homself nie verloën nie, Hy is die Woord.

Nou, as Hy die Woord is en Hy in jou is, en dan sê jy, “Wel, Broer Branham, ek sê jou, ek kan dit net 
nie vat nie. Ek glo dit nie dat hierdie dinge vir hierdie dag is nie,” en hier is dit belowe vir hierdie dag, o, 
my broer, jy is mislei. Een of ander gees het op jou gekom en jou mislei.

Dame, as jy, of man, of wie jy ook al is, as daardie dinge wat so werklik is, werklik in die Woord, 
waarvoor Jesus Christus gesterf het; nie net om 'n kerk te hê of om 'n emosionele klomp te hê nie, maar 
om 'n klomp te hê wat Sy Gees het, wat in Hom lewe; Sy Bruid Sy Woord is daarin, elke Woord is waar. 
En jy weet dit werk nie so deur jou nie, jy weet daar is dinge in die Bybel wat jy net nie kan glo om so te 
wees nie; en jy wil onthou word in gebed? Nou met elke oog toe, elke hoof gebuig, wonder ek, of op 
hierdie laat uur wanneer. . . .

98

Dit mag amper verby gevoelstyd wees, sien, want daar sal 'n tyd soos daardie kom wanneer die 
Gees van God van die aarde af weggeneem sal word, nie meer daar sal wees nie. Die kerk sal 'n rukkie 
bly, dis reg, preek, want dit moet preek vir die ewige verlorenes, net soos elke bediening gedoen het, 
wat afgekom het deur die eeu. Die laaste deel van elke bediening het gepreek vir die ewige verlorenes. 
En daar sal nou 'n bediening wees wat sal preek vir die ewige verlorenes nadat hulle geweier het om dit 
te ontvang.

Maar as daar steeds 'n vonk in jou hart blyk te wees dat jy graag Christus in jou wil hê, en die hele 
wêreld dood, sal jy jou hand opsteek, sê, “Onthou my in gebed, Broer Branham.” Die Here seën julle. Ja, 
ja, tien of vyftien hande. Sou daar nog een wees voor ons bid? Nou gaan ons afsluit, binne omtrent 
twee of drie minute. God seën jou, jong dame.

99

Dink net daaraan, dink daaraan, wat as dit te laat sou wees? Wat as jy die laaste persoon is by wie 
Hy ooit aan die deur sal klop?

Sy val uitmekaar, ons weet dit. Jy kan nie hier bly nie, dis een ding seker. Jy kan nie hier bly nie. Jy



17Die Wêreld Val Weer Uitmekaar

gaan. Merk dit net, jy gaan. En as jy is. . . .

Moet net nie opgewerk wees nie. Moenie net sê, “Ek behoort aan die kerk.” nie. Jy moet seker wees 
daarvan. As Christus nie in jou lewe totdat jy . . . jou hele verstand, hart, siel, liggaam.
100

Jy sê, “Wel, ek dink. . . .” Jy het geen gedagte wat opkom nie, broer. Laat die gesindheid wat in 
Christus was in jou wees! “Ek dink die dae behoort nie te wees. . . Ek dink dit behoort nie te wees nie. 
Ek dink die Woord bedoel dit nie.” Ons het geen gedagte wat kom nie.

As die gesindheid van Christus in ons is, dan sal ons daardie Woord herken as die waarheid, en dit 
lewe reg deur ons. Jy kan dit nie help nie, dis Christus!

Neem die lewe uit 'n waatlemoenrank en sit dit in 'n pampoenrank, dit sal waatlemoene dra. Jy kan 
dit nie daarvan weerhou nie, want die lewe daarin is.

En as jy sê, “Wel, ek glo dit nie, die Woord hier . . . ”, dan is dit nie die Gees van Christus nie. Sien, 
dis 'n ander gees in jou.

Is daar nog een voor ons bid? God seën jou. God seën jou, en jou, jou. Ja, dis goed. Nou, iemand 
anders, net 'n oomblik nou. God seën jou, jong kêrel. Jy, dametjie. Jy, suster. God seën jou, en jou. 
Goed, is daar nog een? God seën jou, daaragter.

101

Moenie nou bang wees nie. Moenie nou skaam wees nie. Môreaand mag te laat wees, sien. Dit mag 
vanaand wees dat die hart ophou klop. Dit mag vanaand jou laaste keer wees dat jy dit weggewys het.

Hoeveel hierbinne het nie die doop van die Heilige Gees nie, steek julle hande op, julle weet dat julle 
dit nie het nie? Goeiste! Dis hoe jy ingaan. Die Heilige Gees is Christus. Dis hoe julle verseël is in die 
koninkryk, Efésiërs 4:30, “Bedroef nie die Heilige Gees van God nie, waardeur julle verseël is tot die dag 
van julle verlossing.” En as jy gedagtes het oor hierdie Bybel dat dit nie waar is nie, dan is die gees in jou 
nie Christus nie, want Christus is die Woord.

102

Daar is die koninkryk wat nie beweeg kan word nie, dis die Woord. Dis die koninkryk wat nie beweeg 
kan word nie. “Hemele en aarde sal verbygaan, maar My Woord sal nie.” As die Woord in jou is. . . “As 
julle in My bly, en My Woord in julle; vra wat julle wil, dit sal vir julle gedoen word . . . werke wat Ek 
doen [Johannes 12:14], die werke wat Ek doen, sal julle ook doen; selfs meer as dit, want Ek gaan na 
die Vader. Nog 'n klein tydjie, en die wêreld sien My nie meer nie; tog sal julle My sien, want Ek sal met 
julle wees, selfs in julle, tot aan die einde van die wêreld.”

Kyk wat Sy werke was, kyk of dit na ons teruggekeer het in die laaste dae. Het hulle dit verwerp? 
Wêreldwyd! En die wêreld val weer uitmekaar hierdie Kersfees, soos dit daardie Kersfees was.

Ons hemelse Vader, daar was baie hande wat opgegaan het vanaand, miskien dertig of veertig, in 
hierdie klein groepie mense, wat vanaand opgegaan het, dat hulle geweet het hulle was net nie waar 
hulle moes wees nie. Hulle het geweet dat U nie in hulle gewoon het, in die mate nie. Sommige, miskien 
iets in die Bybel, hulle sê, “Ek. . . Ek aanvaar dit omdat ek net dink ek behoort dit te doen.”
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Maar, Here, U het belowe dat U die Woord sou wees, en U is die Woord. “En Ek sal na julle toe kom 
en aan julle bekend maak.” Ons vind dat U stelsel. . . U stelsel nooit verander nie.

Toe U in die Ou Testament gekom het, het U gesê, “Die Woord het na die profete gekom.” En toe dit 
het, het hulle geprofeteer en dit het gebeur, want dit was God.

Nou ons besef dat toe U ons weggestuur en ons opdrag gegee het om in die hele wêreld in te gaan 
en dissipels te maak, en U gesê het, “Wanneer Hy die Heilige Gees oor julle kom, sal Hy hierdie dinge wat 
Ek julle geleer het, tot julle gedagtenis bring.” Dis weer! “En sal julle dinge wys wat sal kom.” Steeds! 
“God het in die ou tye en op baie maniere gespreek tot die vaders deur die profete; in hierdie laaste dae 
deur Sy Seun, Christus Jesus.” Die Heilige Gees self, wat kom, 'n openbaarder van die geskrewe Woord 
en 'n stortvloed van dinge wat kom! Dit het gesê die Woord van God, in Hebreërs 4, is skerper as 'n 
tweesnydende swaard, 'n onderskeier van die gedagtes wat in die hart is.
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En sondige en kerkmanne, vandag, kan sit en U dieselfde ding sien doen, en dit 'n bose gees noem, 
net soos hulle gemaak het in die dae wat verby is. “As hulle die meester van die huis Beëlsebul noem. . 
.”, En ons sien dit.

Here, God, wat meer kan ons nou doen? Daar is honger harte hier wat hulle hande opgesteek het. 
Neem hulle sommer nou, Here, vul elke hart met U liefde. Skenk dit.

En terwyl ons ons hoofde gebuig het. As julle wat julle hande opgesteek het, graag hier om die 
platform wil kom, moet dit nie uitstel nie, sien. Net hierdie volgende oomblik nou, staan net reg op, baie 
vinnig, en kom hier, staan net. Hierdie mag die aand wees wat julle die Heilige Gees ontvang.

105



18Die Wêreld Val Weer Uitmekaar

Vriende, kyk, dit gaan nie die heeltyd hou nie. Dit gaan eindig. Dit eindig reg nou, en dit mag alreeds 
geëindig het. Maar solank jy probeer begeer om by Christus uit te kom, dan is daar sekerlik iets daar, 
tog, wat jou so trek.

Sal julle nie nou kom en net hier staan vir gebed nie? Julle wat wil, sal reguit oploop rondom die 
altaar, net 'n oomblik, terwyl ons ons hoofde gebuig hou. Nou kom die mense reguit op. Dis reg, kom reg 
rondom die altaar. Sê, “Die wêreld val uitmekaar, ek wil geen wêreld in my hê nie. Ek wil 'n koninkryk in 
my hê wat nie kan uitmekaar val nie.”
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Jesus het gesê, “Daar is niks wat verlore sal gaan nie. Ek sal dit weer oprig in die laaste dae. Ja, ek 
sal dit oprig.” Hy het belowe, so jy kan nie uitmekaar val nie. God gaan dit oprig. Ek gee nie om wat dit is 
nie, Hy gaan dit oprig.

Het julle geweet daar is niks wat deur die mens uitgewis kan word nie? Niks kan vernietig word nie. 
Julle sê, “Wat van vuur, wanneer dit iets uitbrand?” Dit vernietig dit nie. Dis net die atome daarin wat 
daardie chemikalieë uitmekaar breek, jy kry hitte daarvan. Dit gaan reguit terug na sy oorspronklike 
toestand, soos dit was in die begin; sure, gasse, ligte, ensovoorts, soos dit was. Jy kan niks vernietig 
nie. As die wêreld lank genoeg gestaan het, kon dit reguit terugkom na nog 'n stuk papier, of 'n ander 
boom, of wat jy ook al brand. Sien, jy kan dit nie vernietig nie. God het dit so gemaak.
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O, jy kan nie God se skepping vernietig nie, dis presies reg, so hoeveel te meer kan Hy dit oprig wat 
Hy belowe het!

Sal jy nie kom nie? Sal daar nou nog meer wees? Daar is 'n klein groepie hier, nie die helfte van wat 
hulle hande omhoog gehou het nie. Ek het gedink julle het dit regtig bedoel toe julle julle hande 
opgesteek het, veral oor so 'n boodskap.

Hoeveel van julle is hier, nou met julle hoofde gebuig, weet dit, dat julle God Sy belofte sien hou het, 
reg hier oor hierdie platform, en die geheime van die hart geken het? Een, nie een keer het Hy ooit 
enigiets vertel wat nie gebeur het nie. Julle weet dis waar. In die dienste, oral, net presies wat Jesus 
Christus gedoen het toe Hy hier op aarde was, het Hy dit weer gedoen. Julle weet dit. Julle is bewus 
daarvan. Ek het gedink aan Sy genesing.
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Twee weke gelede, voor ek na New York gegaan het, was daar 'n dame wat ingekom het met 'n 
kanker in die keel. Die Heilige Gees het met haar gepraat in die diens. Hier was sy daar, Sondag, met 'n 
kanker in 'n stuk lap, sy het dit uitgehoes. Die dokters het daarna gekyk en gesê, “Die lewe het uit die 
kanker gegaan, en dit het losgekom.” En sy het dit uitgehoes.
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'n Ander een het 'n kanker in die vroulike kliere gehad. En sy het dit net daar gehad, met 'n vergrote 
prentjie, met die dokter se verklaring daarby. Sy het dit twee dae later uitgeskei.

'n Kêreltjie wat daar gestaan het wat vir maande en maande en maande geen geheue gehad het nie. 
Hy het geval en die agterkant van sy kop beseer. Hy het nie eens geweet wie hy was of waar hy was 
nie. Met net 'n woord van gebed en hande op hom gelê, het ek gesê, “Wat is jou naam?”
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Hy het gesê, “Billy Dukes.”

Ek het gesê, “Hoe oud is jy?”

Hy het gesê, “Nege jaar oud.” Gesê, “Waar is ek?”

Die krag van God! Wens julle was saam met my in Colorado, 'n paar weke gelede. . . [Leë kol op 
band.]

Nou, as jy nie kom nie, sien, ek kan nie. . . Ek. . . Al wat ek kan doen is om jou net die waarheid te 
vertel, sien, dan hang dit van jou af. Soos Noag, hy het ingegaan, die ark agter hom toegemaak, niks 
het gebeur vir 'n tydjie nie; maar die wêreld het vergaan aan die buitekant, en die wêreld het net 
voortgegaan om net dieselfde te lewe, sien.
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Pilatus het reguit voortgegaan nadat hy Jesus gekruisig het. Ek sal daaroor preek, binne 'n paar 
aande,“ Bloed Op Jou Hande,” as die Here wil.

Let nou op, is daar nog een, voor ons afsluit?

Nou gaan ek die ware toegewyde vroue en mans vra, wat God ken, om af te kom en hier te staan en 
hande op hierdie mense te lê. Dit mag die laaste keer wees dat hulle ooit hierdie geleentheid sal hê. 
Party van julle toegewyde mense wat God ken, kom op en staan saam met hierdie mense. Hulle het 
pienk kaarte op hulle, byna elkeen van hulle, dit beteken dat hulle vreemdelinge onder julle is. Ek dink dis 
reg. Kom, lê julle hande op hulle. Sommige van die Life Tabernakel lidmate, kom hierheen. Party van julle 
broers hierbo aan die bokant. Komaan, dit is die uur. Hou julle nie daarvan nie, mense? Goeiste! Waar is
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ons ywer? Waar is ons iets wat ons laat aanbeweeg? Wat is die probleem?

Nou as die gehoor net 'n oomblik sal wag vir hierdie gebed.

Julle mense wat hier staan, kyk nou, moenie op een of ander emosie staatmaak nie, hoewel dit 
emosie in het. Moenie daarop staatmaak of jy in tale gaan praat of nie. Moet niks daaraan dink nie. God 
sal daarvoor sorg, sien. Jy vra vir Jesus Christus om in jou lewe in te kom en om Homself deur jou te leef. 
Jy wil nie meer jou eie gedagtes hê nie. Jy wil Sy gedagtes hê. “Laat die gesindheid wat in Christus was, 
in julle wees.” O, dit is. . . .
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Hierdie . . . wel, jy gaan net hierdie dinge die laaste keer hoor, een keer. Nou kyk, ek wil hê die hele 
gehoor moet op julle voete staan, daar buite. Nou, julle dierbare mense wat hierheen kom vir die doop 
van die Heilige Gees, môre is Danksegging, daar is geen werk môre nie. Hierdie is jou siel, broer, suster. 
Hierdie is jou ewige bestemming. Hierdie. . . dis of nou of nooit. En solank jy daardie een trekkie voel! En 
dink net aan hierdie waarhede, hulle lê reg voor ons. Moenie dood wees op daardie dinge nie, mense. Dis 
eg. Dit is bewys, werklik, perfek elke keer. En dis die Woord, bevestig!

Ek kyk na 'n man wat net hier staan. Ek kan nie aan sy naam dink nie. Ek glo dis Blair, Eerwaarde 
Blair. Toe ek daar by Hot Springs was, hier nie lank gelede nie, het ek daar in die gehoor opgepik, daardie 
man wat daar sit, en 'n bose gees het probeer om by daardie man uit te kom, om hom te laat twyfel. 
Nou kyk wat gebeur het. Ek het gesê, “Jy mag my dalk op 'n tyd nodig hê, sien.” Dit was maar net 'n 
paar weke gelede totdat sy vrou my gebel het, die man was sterwend, sien.
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En die man het aanvaar, hy het toe geweet dit was die duiwel wat hom probeer kry het om te glo dit 
was een of ander bedrogspul of iets. “Maar hoe sou hy dit weet?” het hy gedink. So toe hy. . . . Deur 
gebed het ons die kwaad van hom verdryf.

En toe 'n paar weke gelede, sien, het Satan geweet dat daardie tyd sou aanbreek, waar hy daar sou 
lê met swelsel in sy sy, ek glo sy vrou het gesê, of iets, met 'n hoë koors, diliries in sy kop; weet nie wat 
dit was nie, een of ander infeksie in sy sy, het sy sye uitgeswel. En sy vroutjie het my by Tucson gebel. 
Ek het gesê, “Suster, het jy 'n sakdoek?” Ek glo sy het iets anders daar gehad, 'n serpie of iets. Ek het 
gesê, “Ek kan dit sien. Neem dit en lê dit op Broer Blair, in die Naam van die Here Jesus.” En hy het haar 
gevra om te kom bel.
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Wat as Satan sou geslaag en hom ongelowig gemaak het, en geweet het dit was daar? Hy sou nie 
hier staan vanaand met sy Bybel oor sy hart nie, sien.

Dis Satan wat probeer om jou dit nie te laat glo nie. Dis reg. Julle moenie daarna luister nie. Onthou, 
“Jesus Christus is dieselfde gister, vandag, en vir ewig.” Sien, hierdie dinge is so bewys.

Nou laat ons net almal, julle hier by die altaar, laat ons net julle hande opsteek, en sê, “Here Jesus, 
help my reg nou,” elkeen bid.

Ons hemelse Vader, ons is hier vergader, O God, dis tussen dood en lewe vir hierdie mense wat hier 
staan. Laat die Heilige Gees nou in hulle lewe inkom. Mag daar die krag van God kom, wat hulle om 
hierdie altaar gebring het, mag dit na hulle kom in die opstanding van Christus, en sal aan hulle daardie 
groot ewige lewe gee waarna hulle soek. Here, kerke is oral sterwend, dit lyk asof geestelike water van 
die aarde af weggeneem word. En terwyl daar 'n geleentheid is vir hierdie mense om onder die fontein te 
kom, skenk, Here, dat hulle verdorde siele wat honger en dors na God, vanaand gevul mag word met die 
Heilige Gees reg nou. Skenk dit, Here. Laat U barmhartighede en genade op hulle wees.
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Nou hou net julle hoof. . . hou aan bid, hou net aan bid. Almal, sien, hou net aan bid. Ek bid vir julle. 
Ek sal alles doen wat ek kan, maar ek kan julle nie die Heilige Gees gee nie. God moet dit doen. Kyk, 
vorm Christus reg voor jou in jou gedagtes. Kyk daarbuite en kyk of jy Christus voor jou sien, soos jy jou 
oë sluit. Stap dan reg in Hom in en sê, “Here Jesus, hier is ek. Ek en U gaan een wees van hier af aan. 
Ek sal elke woord neem wat U my vanaand gesê het.” Nou bly net daar, hou net aan bly, as julle vanaand 
bly, môre, die volgende dag, bly net totdat dit alles verby is, bid, glo dat God julle sal vul met die doop 
van die Heilige Gees.
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Kom hier, Don, lei ons in gebed. God seën jou, Don.
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